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Stayer László polgármester 

Tisztelettel köszönti a jelenlévőket, a kedves Vendégeket. Köszönti a kamerákon 
keresztül Szécsény város lakosságát is. Megállapítja, hogy a megjelent 6 fővel a 
képviselő-testület határozatképes, és az ülést megnyitja (1700 órakor). Antal Ferenc, 
dr. Pintér Sándor képviselő urak igazoltan vannak távol, Varga Béla képviselő úr 
jelezte, hogy kicsit később fog érkezni.  
A meghívóban jelzett napirendeket javasolja a megtárgyalni a következő 
kiegészítéssel: Az ülésen megjelent vendégekre tekintettel, első napirendként javasolja 
egy stratégiai együttműködési megállapodás megtárgyalását, amely a testület részéről 
majd jóváhagyást is igényel, és ha ez megtörténik, utána annak aláírására is sor kerül. 
Az egyebekben kéri a SZERVA ASE Asztalitenisz nonprofit közhasznú 
Sportegyesülettel egy együttműködési keret-megállapodás megkötésére, valamint a 
Start-munka programban egy közbeszerzés indítására vonatkozó, továbbá a Jókai út 
vízelvezetésével kapcsolat előterjesztés megtárgyalását.  
Kérdezi képviselőtársait, hogy az egyebek napirend keretében kíván-e valaki szólni. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Néhány dolgot szeretne felvetni az egyebek keretében. 

Stayer László polgármester 

Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, kéri, hogy aki a napirendet az elmondottak 
szerint elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület az alábbi napirendet egyhangúlag elfogadta. 
 
Napirend: 
 
1. Előterjesztés Stratégiai együttműködési megállapodás megkötésére az EVIHOL 

Egyesült Vidékfejlesztési Holding Zrt-vel 
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2. A Szécsényi AGRO-HELP Nonprofit Kft. 2013 évi mérlegbeszámolójának 
jóváhagyása 

3. A Szécsényi Városüzemeltetési Nonprofit Kft. 2013 évi mérlegbeszámolójának 
jóváhagyása 

4. A Szécsényi Városfejlesztő Nonprofit Kft. 2013 évi mérlegbeszámolójának 
jóváhagyása 

5. Előterjesztés Szécsényi Városfejlesztő Nonprofit Kft. tagi kölcsön visszafizetési 
határidejének módosítására 

6. A Szécsényi Közművelődési Nonprofit Kft. 2013 évi mérlegbeszámolójának 
jóváhagyása 

7. Előterjesztés a személyes gondoskodást nyújtó szociális és gyermekjóléti 
alapellátások térítési díjáról szóló 8/2011.(III.30.) önkormányzati rendelet 
módosítására 

8. Előterjesztés a helyi hulladékgazdálkodásról szóló 29/2001.(XII.18.) 
önkormányzati rendelet módosítására 

9. Előterjesztés Szécsény Város Önkormányzata Beszerzési Szabályzatáról 
10. Előterjesztés az ENVIROMENT Bt. árajánlata alapján vállalkozási szerződés 

megkötésére 
11. Előterjesztés ingatlan felajánlásokról: 

11.1. Molnár Tamás (Damjanich út 60.) ingatlan megvételre történő felajánlása  
11.2. Puszta Tiborné (Damjanich út 54.) ingatlan megvételre történő felajánlása  
11.3. Csürök Zoltánné benczúrfalvai ingatlan megvételre történő felajánlása  

12. Előterjesztés Hornyák Anikó és Hornyák István (Bartók Béla út 31.) ingatlan vételi 
ajánlat kérelméről 

13. Egyebek 
13.1.  Előterjesztés a Szerva Asztalitenisz Egyesülettel együttműködési keret-

megállapodás megkötésére 
13.2.  Szécsény Város  Önkormányzata építőanyag és csarnok beszerzése és 

szállítása tárgyú Kbt. 122/A §-a szerinti  közbeszerzési eljárás 
megindításáról 

13.3.  Jókai úton folyóka készítésére érkezett árajánlat elfogadása 
13.4. Polgármester tájékoztatója a civil szervezetek támogatásáról 
13.5.  Képviselői felvetések, kérdések (Jegyzőkönyvben a 3. napirend után szerepel) 

  
 
1. Előterjesztés Stratégiai együttműködési megállapodás megkötésére az 

EVIHOL Egyesült Vidékfejlesztési Holding Zrt-vel 
(Együttműködési megállapodás tervezete a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Elsőként köszöntöm a térség országgyűlési képviselőjét, Balla Mihály urat. 
Köszöntöm Páris György urat és Pallagi Attila urat, az EVIHOL Holding Zrt. 
igazgatósági tagjait, Kérszigeti Ádám urat, projektkoordinátort, Viletel Géza urat, 
tanácsadót, Jónás Gábor urat, az Országos Roma Önkormányzat elnökhelyettesét.  
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A lakosság tájékoztatása érdekében, erről a napirendről televízió-felvétel is készül. 
Több esetben tárgyaltunk már, illetve jeleztük, hogy önkormányzatunk nagyon komoly 
erőfeszítéseket tesz azért, hogy a városunkban és a térségben tapasztalható 
munkanélküliségi helyzeten javítson, próbáljon meg befektetőket idecsábítani a 
térségünkbe. És nemcsak önkormányzatunk, hanem Balla Mihály országgyűlési 
képviselő úr is komoly lépéseket tesz ez ügyben. Beszámoltunk már arról, hogy a 
jelenlévőkkel elindítottunk egy tárgyalássorozatot, amelynek egy nagyon fontos 
mérföldkövéhez érkeztünk, ami azt jelentené, hogy azokat az eddig megfogalmazott 
szándékokat, most már írásos formában is megjelenítjük, és azt aláírásunkkal rögzítjük 
is. Ez még nem jelenti azt, hogy a feladatunkat elvégeztük, és a beruházások már 
megindulnak, de egy nagyon fontos lépés ahhoz, hogy a következő fejlesztési 
időszakokban ezek az elképzelések meg is valósulhassanak.  
Átadom a szót Kérszigeti Ádám úrnak, projektkoordinátornak, aki vázolni fogja a 
keret-megállapodás egyes lényeges tartalmai elemeit. 

Kérszigeti Ádám projektkoordinátor, EVIHOL Egyesült Vidékfejlesztési Holding Zrt. 

Köszönöm a szót, és köszöntök mindenkit. A mai nap számukra is rendkívül fontos 
fejezet, és úgymond mérföldköve az elmúlt közel féléves rendkívüli erőfeszítéseknek 
mind a foglalkoztatási szövetkezetek részéről, mind az Országos Roma Önkormányzat 
részéről, mind a megye vezetői részéről, és nem utoljára, de mindenképpen kiemelném 
Szécsény teljes vezetőségét, hogy idáig eljutottunk. Fél évvel ezelőtt egy komplex 
fejlesztési csomagot tettünk le az asztalra azzal a szándékkal, hogy Nógrád megyében 
újra tudjuk éleszteni, és be tudjunk indítani, jó néhány olyan projektet, amik talán 
önállóan annyira nem biztos, hogy hosszútávon életképesek lennének, de egy 
rendkívül komplex és összetett rendszerben már egy hosszútávon fenntartható és 
széles munkaerő bázisra építve egy működképes vállalkozást tudnának létrehozni. Ez a 
csomag nagyjából egy 110 milliárd forintos beruházást jelent, melyet részben és 
többségében, 80 milliárd forint erejéig az Egyesült Vidékfejlesztési Holding valósít 
meg. Ezek a fejlesztések több területet és több szektort ölelnek fel. Elsősorban 
építettünk a Nógrád megyei hagyományokra, amik a gyümölcstermesztésekre, a 
bogyós gyümölcstermesztésekre épülnek annak érdekében, hogy minél nagyobb 
számban tudjunk munkahelyet teremteni, akár az alacsonyabb képzettségű, akár a 
régóta munkanélküli státuszban lévő, hátrányos helyzetű embereknek. De önmagában 
a bogyós gyümölcstermesztés még nem oldotta volna meg a feladatot, ha ezeket a 
termékeket nem tudjuk megfelelő módon, különböző hozzáadott értékű láncokban 
feldolgozni, hűteni, sűrítménynek, gyümölcslének, egyébnek elkészíteni, ezért 
alapvetően a beruházásunk egyik ága a mezőgazdasági területre koncentrál, magára a 
gyümölcs-feldolgozásra. Ennek során Szécsényben egy 25 ezer tonna éves kapacitású 
gyümölcsfeldolgozó üzemet kívánunk létrehozni, melynek a hátterét szintén 
elsősorban a térségből, Nógrád megyéből, másodsorban pedig a tágabb értelemben vett 
térségből próbáljuk megoldani a beszállítói kapacitását.  A gyümölcsfeldolgozó mellett 
az állattenyésztés volt a másik olyan terület és szektor, amiben mindenképpen fantáziát 
láttunk. És nemcsak azért láttunk benne fantáziát, mert a sertéságazat felkapott, hanem 
abból eredően is, hogy a nemzetközi partnereinknek és azoknak az élelmiszer 
hálózatoknak és láncoknak bírjuk azokat a hosszú távú együttműködési elképzeléseit 
és garanciáit, amely egy biztos, kiszámítható és hosszú távú felvevőpiacot biztosítanak 
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majd az itt előállított jó minőségű sertés alapanyagra és húsalapanyagra, amit nemcsak 
hizlaldákban, hanem egy nagy kapacitású vágó- és daraboló üzemben, majd ezt 
követően késztermék-előállító üzemben fogunk feldolgozni. Ez a projekt éves szinten 
első lépésben 50 ezer darab sertés előállítását és feldolgozását fogja jelenteni. Ennek 
az egyik központja, a vágónak és a darabolónak a központja Szécsény városa lenne, 
míg a hizlaldáknak a központja több környező települést és Nógrád megyei települést 
is fel fog ölelni, legalább tíz településről beszélek itt, akik a partnereink lesznek ezen a 
területen. Önmagában ezek a projektek nehezen állnának meg a mai rendkívül fejlett 
technológiai és versenykörülmények között, amit mind Nyugat-Európában és a világon 
szinte minden beszállító biztosít, ezért egy komplex szerves összetett projektben 
gondolkodtunk annak érdekében, hogy nemcsak technológiában, hiszen zöldmezős 
beruházásról van szó, ahol a legfejlettebb termelékenységű és világviszonylatban is 
egyedülálló eszközökkel állítjuk elő a termékeinket, hanem mindenképpen gondoltunk 
arra is, hogy a költségszerkezetünket maximálisan tudjuk olyan irányba optimalizálni, 
hogy az hosszútávon is versenyelőnyt biztosítson a számunkra. Ez azt jelenti, hogy 
mind a veszélyes hulladék feldolgozását zárt rendszerben, saját magunk oldjuk meg, 
mind a keletkező energiaigényünket saját magunk állítjuk elő, mind a szükséges hűtési 
és fűtési igényünket saját magunk, saját rendszerben, saját beruházásból állítjuk elő, 
ezzel is biztosítva azt, hogy egyrészt függetlenek, önellátók legyünk, külső behatástól 
kevésbé legyen érzékeny az egész projekt.  
Ez egy komplex rendszer, remélhetőleg jól fog működni. Mindenesetre az első fázisát 
és az első mérföldköveit letettük. Hogy a rendszer működőképes legyen, a tervünknek 
mindenképpen fontos részét képezte az is, hogy építsünk mindazokra a 
hagyományokra és mindazokra a tapasztalatokra, amivel Nógrád megye rendelkezett, 
tradicionálisan rendelkezett. Ezeknek a projekteknek mindegyike olyan, hogy 
rendkívül széles körben tudunk támaszkodni azokra, amik fellelhető gépipari, 
építőipari kapacitásokra, közműfejlesztési kapacitásokra, amivel Nógrád megye, 
illetve a környező térségek rendelkeznek, hogy minél nagyobb arányban tudjuk a 
munkákat és a fejlesztéshez szükséges beszállítói kapacitásokat kihasználni, és idehaza 
tartani annak érdekében, hogy már a nulladik fázisban és az előkészítő fázisokban is 
minél több embernek tudjunk munkát adni. A tervezett fejlesztések üteme nagyjából, 
ahogy egyelőre látjuk, az elkövetkező három évben fogják elérni a maximumot. 
Terveink szerint most a gyümölcsfeldolgozóhoz elkezdjük beindítani az ültetvények 
telepítését, a meglévő ültetvényeknek az integrációba vonását, a gazdákkal való 
tárgyalásokat és a megállapodásoknak a megkötését, illetve azoknak az önálló és talán 
felhagyott, magára hagyott, tönkre ment ültetvényeknek a felújítását, ami 
mindenképpen szükséges ahhoz, hogy biztos lábakon tudjunk állni. Mindebben, és 
ahogyan az elején jeleztem, nagyon fontos szerepet szánunk az Országos Roma 
Önkormányzatnak és a foglalkoztatási szövetkezeteknek is. Hiszen egy ilyen 
térségben, mint akár Nógrád megye, de említhetném Magyarország jó néhány egyéb 
megyéjét is, anélkül, hogy a roma integrációra nem gondolunk, és az itt rejlő 
potenciálra nem gondolunk, kivitelezhetetlen és megoldhatatlan lenne az, hogy 
megfelelő számban találjunk alkalmas munkaerőt, és megfelelő számban tudjuk 
biztosítani azt, hogy az üzemeink működőképesek legyenek. Az önmagában nem 
elegendő, hogy legyen nagyszámú munkaerő, hanem, hogy legyen nagyszámú képzett 
munkaerő. Ebben is együttműködéseket hoztunk létre, első körben a felnőttképzés 



 5 

területén. Ha hosszútávon kívánjuk az üzletmenetet biztosítani, akkor ma már 
gondoskodnunk kellett arról, nemcsak a felnőttképzésről, hanem hogy a jövőben az 
iskolából kikerülő megfelelő számú szakember, szakmunkás, szakközépiskolás, 
egyetemi diplomás megtalálja a jövőjét, megtalálja a helyét, és már tudjon tervezni 
azzal, hogy miután kikerül, hol tud elhelyezkedni, milyen pozíciókat tudunk a számára 
biztosítani. Ezeket a feladatokat kezdtük szintén most meg, hogy amikorra a projektek 
elkezdődnek, ezzel mindenképpen számolni lehessen.  
A mai nap folyamán egy örömteli esemény szemtanúi lehetünk, hiszen azt a 
mérföldkövet, amit a polgármester úr is említett az imént, írásba is foglaljuk egy keret 
megállapodásban annak érdekében, hogy el tudjuk kezdeni azokat a fejlesztéseket, és 
el tudjuk kezdeni azokat az ültetvénytelepítéseket, illetve a különböző projekteknek a 
beindítását, ami ahhoz kell, hogy most már ne csak szóban és írásban történjenek a 
továbbiakban az előrelépések, hanem ténylegesen láthatóan, és hamarosan 
kézzelfogható módon is beinduljanak a fejlesztések. Úgy érzem, hogy az elkövetkező 
néhány hónapban már láthatóvá is fog válni. Mindenesetre köszönöm azt a bizalmat, 
amit az elejétől fogva megkaptunk a várostól, megkaptunk a megyétől, megkaptunk 
minden résztvevőtől, miden önkormányzati képviselőtől, akik teljes mellszélességgel 
melléálltak és támogatták ezt a projektet. És mondhatnám még azt a rengeteg 
szervezetet és társaságot, akik szintén mind a mai napig is, és remélhetőleg az 
elkövetkezendőkben is mellettünk állnak, és mögöttünk állnak. Köszönöm a szót!  
 
 
Megérkezett az ülésre Varga Béla képviselő. A képviselő-testület létszáma a 
továbbiakban: 7 fő.  
 

Stayer László polgármester 

Köszönöm szépen Kérszigeti úr tájékoztatóját! Annyival szeretném még a magam 
részéről kiegészíteni, hogy amikor 2010-ben annak idején nekivágtunk ennek a nem 
könnyű feladatnak, akkor mindamellett, hogy kimásszunk a gödörből, azért titkon 
abban is bíztunk, és reméltünk, és én azt mondom, hogy hittünk is benne, hogy 
nemcsak kimászunk a gödörből, hanem elkezdünk fölfelé is menni, és magunkkal 
tudunk vinni minél több embert itt a városban, itt a térségben. Ezért tartom nagyon 
fontosnak a mai napot Szeretném jelezni, hogy a stratégiai megállapodásunk egy 
jelentős része, úgy mondom, hogy sarkalatos része az, hogy a 2014-2020-as időszakra 
meghatározott fejlesztési tervek között, ezt a Szécsényben és a térségben megvalósuló 
beruházást szerepeltetni szándékozunk. Tehát tulajdonképpen az önkormányzat ebben 
a stratégiai megállapodásban arra vállal garanciát, és azt a szándékát fejezi ki, hogy 
mindent megtesz azért, hogy ez a fejlesztés a Nógrád megyei fejlesztési koncepcióban 
kiemelt és fontos szerepet kaphasson. Ehhez kérem minden résztvevő támogatását. És 
mivel volt lehetősége a képviselő-testületnek arra hogy a stratégiai megállapodás 
tervezetet megismerhesse, kérem azért most elsőként a képviselőtársaimat, hogy 
amennyiben kérdésük, vagy véleményük fogalmazódott meg a már megismert 
dokumentummal, vagy a most elhangzottakkal kapcsolatban, azt most fogalmazzák 
meg.  
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Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Köszönöm a szót. Az az igazság, hogy megismertük a tartalmát, és részletesen 
átbeszéltünk az előző másfél órában, én azt gondolom, hogy ez mindenképpen jó lesz, 
nemcsak a városnak, a térségünknek is. Nagyon örülünk neki, hogy ránk találtak, 
reméljük, hogy majd tudjuk ezt viszonozni a város részéről mi is. Én támogathatónak 
ítélem meg, és azt hiszem, hogy ezt képviselőtársaim nevében is nyilatkozhatom. 
Köszönöm szépen! 

Stayer László polgármester 

Köszönöm képviselő úr! 

Varga Béla képviselő 

Tisztelt Képviselő úr, Polgármester úr, kedves Vendégeink! Nagy tisztelettel 
köszöntök én is mindenkit. Talán nagyon röviden annyi hozzáfűznivalóm lenne, amit 
előttem is a képviselőtársam elmondott, hogy körülbelül egy olyan, ha nem tévedek, 
hat-nyolc hónappal ezelőtt kezdődtek meg a tárgyalások, köszönhetően Balla Mihály 
képviselő úrközbenjárásával, hogy ide a térségünkbe lettek integrálva ez a befektetői 
kör, egész pontosan most már körvonalazódott, hogy az EVIHOL Holding. És hát 
igazából nagyon örülünk a város és szinte elmondhatjuk, hogy a teljes képviselő-
testülete nevében, hogy ezek az elképzelések találkoztak. És igazából nagyon 
reméljük, hogy ezek a szándékok, amik a munkahelyteremtésre vonatkoznak, ezek 
mind egybe fognak esni a Kormányzat szándékával is. És ezúton köszönjük még 
egyszer Balla Mihály képviselő úrnak, hogy koordinálta ezt a dolgot, és a legfelsőbb 
szinteken is képviseli az ügyet, hogy előbbre tudjunk haladni benne. Reméljük, hogy 
mielőbb összejön, és konkrét javaslatokat is, és konkrét véleményeket is majd meg 
tudunk ejteni. Köszönöm szépen! 

Stayer László polgármester 

Köszönöm képviselő úr! 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Csatlakozom az előttem szólókhoz. Tényleg nagy öröm, hogy eljutottunk a mai napig, 
illetve a stratégiai keret-megállapodás aláírásáig. Én azt szeretném kérni Kérszigeti 
Ádám úrtól, hogy egy pár szóval esetleg még annyival egészítse ki, hogy ez 
munkahely létszámban körülbelül mit fog jelenteni Szécsénynek, illetve a 
környékünknek. 

Kérszigeti Ádám projektkoordinátor, EVIHOL Egyesült Vidékfejlesztési Holding Zrt. 

A létszám, amiről beszélgettünk, az összességében az EVIHOL Holding által 
tulajdonolt cégeken keresztül, körülbelül egy olyan 3500-4000 főnek fogunk tudni mi 
munkát biztosítani. Ebbe nem számoljuk bele azokat az egyéb járulékos hatásokat, 
amit mind a település, mind kistérség, a járás, illetve a megye, de mondhatom akár azt 
is, hogy az Észak-magyarországi Régió élvezni fog, hiszen a 3500-4000 fő 
alkalmazásba kerülésével azok a fizetések, járulékok, és egyéb pénzek, amiket 
kihelyezünk, azok mind-mind a vásárlóerőt fogják ösztönözni. Azok a 
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háttérszolgáltatások, akár hogyha gondolok a szállítmányozásra, a 
takarmánytermelésre, mezőgazdasági beszállítói munkákra, gépipari, építőipari, 
közműfejlesztési munkákra, amik már kezdetektől fogva itt lesznek, akkor azt 
mondhatom, hogy ez egy hihetetlen mértékű, és hihetetlen számot és alkalmazásba 
kerülő ember számot fog biztosítani. Ez körülbelül, előzetes becsléseink szerint is 
legalább másfélszer annyi embernek tud majd munkahelyet és megélhetést biztosítani, 
legalább az elkövetkezendő öt évben, hiszen ahogy a projektek futnak ki, és 
valósulnak meg, a nulladik pillanattól kezdve érintett lesz benne szinte a teljes régió. 
Szándékaink szerint, és ez nagyon fontos, hogy minden egyes projektünknél 
próbáltunk arra koncentrálni, hogy amilyen mértékben csak lehet, és minél nagyobb 
mértékben próbáljunk meg a hazai, első körben a kistérségi, járási, vagy megyei, vagy 
regionális, vagy magyarországi beszállítói hálózatra koncentrálni a megvalósításnál. 
Tudjuk és tisztában vagyunk azzal, hogy Magyarországon hihetetlen potenciál van 
nemcsak munkaerőben, nemcsak szakképzett munkaerőben, hanem szabadalmakban, 
tudásban, amiket itt alkalmazni is fogunk. Jó néhány olyan terület lesz, ahol magyar 
szabadalmakat hasznosítunk, akárcsak bizonyos növénykultúrák meghonosításánál, 
akár csak a bioenergetikai fejlesztéseinknél, akárcsak a szennyvíziszap, illetve az 
ötszázezer sertésállomány esetében beszélhetünk hihetetlen mértékű sertés hígtrágya 
keletkezéséről, ennek az azonnali feldolgozásáról is. Mind-mind olyan szabadalmakat 
hasznosítunk, ami magyar emberek ötlete volt, és minket fognak büszkévé tenni azzal, 
hogy ezeket tudtuk létrehozni, és ennek árán tudtunk egy hosszútávon működő és 
fenntartható vállalkozást ide a megyébe betelepíteni. Ehhez viszont még egy dolgot 
hozzá kell tennem, ez a projekt nemcsak magyar beruházóknak a projektje. Ebbe a 
projektbe, és ez egy nagyon érdekes dolog, és nagyon fontos és említendő, mind 
német, osztrák, távol-keleti, kínai beruházók, de ugyanúgy angliai befektetők, Egyesült 
Államokbeli befektetők is részt vesznek. Tehát egy rendkívül összetett projektről van 
szó, és összehangolt projektről, ahol mindenkit ugyanaz a cél vezérelt, hogy egyről a 
kettőre hogy tudunk lépni, és hogy tudjuk azokat a potenciálokat kihasználni, ami 
tényleg itt van, és a lábunk előtt hever. Dolgozni kell érte, és tenni kell érte, most az 
első komolyabb lépést már megtettük. Reméljük, ez folytatódik is ugyanilyen 
ütemben.  

Stayer László polgármester 

Köszönöm szépen! 

Juhász Miklós képviselő, a Szociális Bizottság elnöke 

A kedves Tévénézők a kamerákon keresztül láthatják, hogy a polgármester úr előtt ott 
két szép kék dosszié, mert néhány percen belül egy történelmi, legalábbis szerintem 
egy történelmi jelentőségű aláírás fog itt következni, mert ez a város 
munkahelyteremtő beruházásainak a legnagyobbika lesz. Hát csak ennyit szerettem 
volna. Köszönöm szépen! 

Stayer László polgármester 

Köszönöm Képviselő úr! És ha már megszólíttatott, és tényleg örülünk nagyon, mert 
én úgy gondolom, hogy az is jelzi ennek az eseménynek a súlyát, hogy képviselő úr 
elég sűrű programjai mellett is azért nagyon fontosnak tartotta, hogy itt legyen 
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közöttünk, ezért megadnám neki is a szót, hogy ossza meg velünk ezzel kapcsolatos 
gondolatait.  

Balla Mihály országgyűlési képviselő 

Köszönöm szépen! És az előbb egy kicsit méltatlanul föl lettem dicsérve, és 
megpróbálom inkább úgy megközelíteni a dolgot, hogy ez egy nagyon fontos 
lehetőség, de igazából még olyan stádiumban van, mint egy eljegyzés. Tehát a 
szándékokat most mindenki elmondta, és akár írásba is foglalja, tehát már meg van 
félig-meddig az esküvő is, de hát tudjuk jól, hogy az egy örömteli pillanat, de igazából 
a munka része, és az együttélésnek a hogyanja és a további az, ami meg fogja mutatni, 
hogy ez mennyi időre szól, vagy milyen formában és milyen lehetőségekkel. 
Alapvetően a szándékok abban fontosan, hogy bizonyos szempontból kellett olyan 
döntéseket is hozni az elmúlt időszakban, ami az ilyen hasonló sorban lévő 
térségeknek, mint mondjuk Szécsény térségét érintette, tehát nem véletlen, hogy a 
vállalkozásoknak egy jelentős része, és most pont ez a vállalkozás is elindult egy 
irányba, és úgy döntött, hogy mivel szabad vállalkozási övezet van, különböző 
lehetőségek vannak, a magas munkanélküliség is ad egy lehetőséget arra, hogy minél 
nagyobbat tudjanak meríteni munkahelyteremtésben. Én úgy gondolom, hogy a 
szándékok nagyon jók, az viszont egy másik kérdés, hogy ez mindenki részéről óriási 
munkát fog kívánni. Tehát legyünk optimisták, csak ne legyünk gondatlanok, mert 
alapvetően itt lépésről lépésre nagyon-nagyon sok összetett és bonyolult fejlesztési 
rendszerről beszélünk. De hogyha sikeres ez a komplex elképzelés, akkor alapvetően a 
legfontosabb dolgokat fogja kezelni, a munkanélküliséget, azoknak az embereknek a 
munkanélkülisége helyett tud lehetőséget adni munkában, akik alacsonyabban 
képzettek. De a keret-megállapodásnak van egy nagyon fontos része is, hogy komoly 
részeket, komoly támogatásokat fog adni felnőttképzésre, illetve különböző 
továbbképzésekre, kifejezetten szakirányú képzésekre, ami sokak számára jelenthet 
egy újabb lehetőséget arra, hogy a munka világába visszajöhessen. Tehát ez egy 
összetett, komplex, nagyléptékű elképzelés. Én optimista ember vagyok, és mindig azt 
szoktam mondani, hogyha az elképzeléseinknek több mint az ötven százaléka sikerült, 
akkor az már sikeresség. Én bízom benne, hogy itt sokkal több, sokkal nagyobb arányt 
lehet majd kialakítani. És még mielőtt továbblépnénk, biztos lesz egy ünnepélyesebb 
része is ennek a mai napnak, azért mondjuk el azt is, hogy ez nem holnap fog 
elindulni. Ez nem holnap lesz. nem egy hét múlva, hanem ez egy összetett hosszú 
munkának lesz az eredménye a következő két-három-négy évben, hogy eljutassanak 
azokhoz a célokhoz, amit megfogalmaztak a keret-megállapodásban. Tehát ne várja itt 
az asztalnál se senki azt el, hogy ma csütörtök van, és hétfőn már megnyílik a 
munkaerő kereső iroda a városházán. Tehát ez egy hosszú folyamat lesz, de az első 
lépésekben tényleg olyan ügyekben kell elindulni, amivel újra éleszthető lesz a 
bogyósgyümölcs termesztés, annak a feldolgozása, vagy adott esetben a sertéshús 
előállításának a különböző folyamatai, ami nemcsak az, hogy hagyományokra épül, 
hanem szándékok vannak, és úgy mutatja az európai és világpiac, hogy egyre nagyobb 
érdeklődés van jó minőségű húsárura, azon belül is különböző húskészítményekre. 
Tehát én úgy gondolom, hogy itt mindenki tudja, hogyha megcsinálja a maga részét, 
akkor, egy családon belül is, hogyha elvégzi mindenki a maga munkáját, akkor 
mindenki jobban érezheti magát, vagy jól is járhat. Tehát én úgy gondolom, hogy ez a 
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keret-megállapodás egy kiindulópont, egy szándéknyilatkozat, egy olyan 
megállapodás, ami tulajdonképpen arról szól, hogy a következő években, ezekben az 
ügyekben a testületnek, a városvezetésnek, a vállalkozásoknak, a különböző civil 
szervezeteknek az a dolga, valószínűleg nekem is lesz ebben feladatom, hogy egy jó 
irányba terelje ezeket az elképzeléseket. Én kívánok sok szerencsét ehhez, és nagy 
munkabírást, és komoly lelki és fizikai felkészültséget ahhoz, hogy ezeket a munkákat 
el lehessen végezni. Köszönöm szépen, csak ennyi. És miután Varga képviselő úr 
megszólított, gondoltam, hogy nem vagyok annyira ilyen személyiség ebben. Persze 
fontos és jó, mindenkinek az a célja, hogy a munkahelyteremtésben és a 
munkanélküliség leszorításában minél nagyobb támogatást adjunk mindenkinek, 
legyen szó vállalkozásról, önkormányzatról, akik ebben tevőlegesen részt akarnak 
venni.  Köszönöm szépen! Bocsánat, hogy sokat beszéltem! 

Stayer László polgármester 

Egyáltalán nem beszélt sokat Képviselő úr. És természetesen azért a képviselői 
súlyának megfelelően számítunk Önre, és biztos, hogy számíthatunk is Önre.  
Engedjék meg, hogy egy pár kérdést megfogalmazzak, amik felvetődtek. 
Tulajdonképpen én már tudom rá nagyjából a választ, ugye mert a féléves 
tárgyalásaink során ezek felmerültek, de én tudom, hogy a lakosság részérül joggal 
merülnek fel kérdések, mondjuk egy sertéshizlalda idetelepítésével kapcsolatban. 
Hogy akkor ez majd milyen szagot fog eredményezni? Tudom, hogy önök erre adtak 
választ, de kérném, hogy ezzel kapcsolatban elsőként nyugtassuk meg a város 
lakosságát, hogy ez a technológia azért egészen más, mint ami általánosságban 
megfogalmazott.  

Kérszigeti Ádám projektkoordinátor, EVIHOL Egyesült Vidékfejlesztési Holding Zrt. 

Más ez a technológia, mint amit eddig lehetett tapasztalni. A hizlaldák saját ellenőrzés, 
saját kontroll és saját üzemeltetés alatt állnak, csak úgy, mint ahogy a vágóhíd, csak 
úgy, mint ahogy a daraboló, és ugyanígy a biogáz üzem is. A biogáz üzem 
technológiailag két alapvető, mondhatom talán úgy is, hogy veszélyes hulladék 
feldolgozására szabadalmaztatott eljárásokat. Az egyik ilyen veszélyes hulladék 
kategória, amely jelentős környezetterheléssel bír, az a Magyarországon is komoly 
problémát jelentő szennyvíziszap. Míg a másik kategória az a Magyarországon az 
elmúlt időszakban csökkenő mértékben jelenlevő, nemzetközi szinten igen komoly 
fejfájást okozó, de ha figyelembe veszem az elkövetkezendő 2014-2020-ig tartó 
terveket, akkor egyre inkább nagyon komoly fejfájást okozó, sertés hígtrágya lesz. 
Jelenleg ezt a biogáz üzemünkben, a saját technológiánkkal, amit magyarországi 
feltalálók Magyarországon szabadalmaztatott eljárásai oldanak meg, ennek keretében 
egy zárt rendszerben, szinte napi elszállítással és a biogáz üzembe történő 
becsatornázásával tudjuk megoldani azt, hogy egyrészt a hizlaldák körül mind a 
szagterhelés, ami a különböző kénhidrogéneknek, ammóniának és egyebeknek 
köszönhető, ez minimalizálódjon. Amiatt is, mert számunkra rendkívül fontos a 
sertéshígtrágyának az energetikai értéke is. Minél többet hagynánk ott, elnézést a 
szóért, de rohadni ezt a trágyát, annál többet veszít az értékéből, és annál kevesebb 
metán termelhető ki belőle. Jelenleg az eljárás a legtöbb esetben a hizlaldáknál, hogy a 
hizlaldák mellett hatalmas sertéshígtrágya tárolókapacitások jönnek létre. Nem ritka az 
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sem, hogy 6-8 havi trágya áll ott, és kezd el, mondjuk, hogy rohadni, ennek 
következtében hihetetlen mennyiségű és káros üvegházhatású gáz, széndioxid és 
metán kerül ki szabadon a légkörbe. Ennek ugye nemcsak olyan kára származik, hogy 
a levegőt és a légkört is, és üvegházhatású gázként hihetetlen agresszív módon 
szennyezi, és terheli a környezetünket, de elveszítjük azt az előnyt, és azt a 
versenyelőnyt, amit ennek a - én itt ezt már - terméknek nevezem és alapanyagnak a 
megfelelő kezelésével és felhasználásával el tudunk érni. Hiszen ez nemhogy 
biztosítani tudja jelen technológiával az üzemeink energia ellátását, energia 
függetlenségét, és ezzel egy hatalmas költségelőnyt biztosít, hanem ezzel 
párhuzamosan meg tudja szüntetni azokat a fejfájásokat, amit a talajszennyezés, 
talajterhelés, ivóvízbázisnak a terhelése, a művelés alá vont területeknek az 
elszennyezése jelent, és nem beszélve azokról a fertőzésekről, melyet ebben a 
sertéshígtrágyában található patogének okozhatnak. A mi rendszerünkben, ebben a zárt 
rendszerben egy magas hőmérsékleten történik a kirothasztás, aminek az 
eredményeképpen jelentős mennyiségű, a jelenlegi technológiáknál jóval magasabb 
mennyiségű biogázt tudunk kitermelni ezeknek az erőműveknek köszönhetően. És 
végeredményben nem egy további deponálása, vagy ártalmatlanításra szoruló újabb 
veszélyes hulladékot, már nem nyersiszapot kapunk, hanem egy további feldolgozást 
követően egy bio-trágyát. Ezek szabadalmaztatott eljárások, jó néhány működik, 
üzemszerűen működnek, ellenőrizhetően működnek, és azt mondhatom, hogy ezzel 
jelentős mértékben tudjuk csökkenteni pontosan azokat az aggodalmakat is, amik 
jogosan merülnek fel mindenki, részéről, hiszen mindenki tapasztalta gyerekkorától 
kezdve, én is, hogy mit jelent az, hogy éppen egy sertéstelep mellett játszadozik, 
focizik, vagy bármit csinál. Észre lehet venni. Mi arra törekedtünk, hogy ez minimális 
legyen, ennek a technológiának köszönhetően ez minimális is lesz. Ma nem tudok 
olyan rendszert, ahol egy állattartó telepnek a szaghatását 100 %-ig csökkenteni 
lehetne. Nem lehet, ezt sem lehet, de minimalizálni lehet, és mi erre törekedtünk. 
Tehát itt nem 6-8 havi készleteket tárolunk alapvetően, hanem azt mondhatom, hogy 
egy héten belül több szállítással is, távolabbi helyekről több elszállítással kerülnek be 
az üzemünkbe, még a rothadási folyamatok megindulása előtt az alapanyagok, illetve a 
biogáz üzemhez közel letelepített hizlaldákból külön csatornával, zárt rendszerben jön 
be ez az alapanyag hozzánk, tehát így, az ebből eredő, nevezhetjük jogosan bűznek, 
vagy bárminek a kellemetlen hatásai érthetően és láthatóan minimálisra fognak 
csökkenni. Egyébként vannak egyéb elvárások is, számunkra is fontos kritériumok, 
hogy hova telepítsük ezeket az üzemeket. És ezeket nemcsak nagyon szigorú 
szabályozások határozzák meg, hanem mi is nagyon szigorúan vesszük, és fontos 
számunka az, hogy egy olyan területen, és egy olyan megyében, ami talán 
Magyarország egyik legerdősültebb települése, kisfalvas települések csodálatos 
turisztikai értékekkel, sok esetben még feltáratlan értékekkel bír, ezt nem szabad még 
egy ilyen volumenű beruházás esetében sem feláldozni. És azokat a természeti 
kincseket és egyebeket nem szabad feláldoznunk, sőt ezekkel szoros összhangban kell 
ma már - és a mi esetünkben is ezt mondhatom - rendkívül szoros összhangban kell 
létrehozni és megtervezni azokat a beruházásokat, amik nemcsak gazdaságilag, hanem 
mondjuk ökológiailag is hosszú távon életképessé tehetik ezeket az üzemeket és 
terveket.    
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Stayer László polgármester 

Köszönöm szépen! Három kérdést említettem, a második kérdésemet tulajdonképpen 
Kérszigeti úr már fel is vezette, és szinte meg is válaszolta. Pont ez lett volna, hogy 
joggal vetődik fel a lakosság körében az, hogy azért tényleg egy történelmi kisváros a 
maga csodálatos értékeivel, mennyiben befolyásolhatja ez? - én úgy gondolom, hogy 
erre is oda tudunk majd figyelni a kialakítás során. Illetve a másik nagyon fontos 
tényező, és ezt képviselőtársaimnak, illetve a kedves nézőknek is mondom, hogy 
Nógrád megye fejlesztési tervei között pontosan erre a beruházásra alapozva, Szécsény 
településre vonatkozóan megfogalmaztuk abbéli igényünket, hogy Szécsényt 
körülölelve, az északi kerülő út bekerüljön a fejlesztési tervek közé, annak a 
megvalósítása. Tehát erre mindenféleképpen szeretnénk odafigyelni, illetve további 
fejlesztési tervünk az is, hogy óriási számokról beszélünk munkaerő igényben, aminek 
egy jelentős része ide járna be dolgozni. Ez nyilván a közúti közlekedésben is egy 
jelentős többletteljesítményt fog eredményezni, erre vonatkozóan is meg vannak az 
elképzeléseink, hogy az az elmúlt időszakban megvalósult, többnyire uniós, de hazai 
forrásokból is megvalósult fejlesztés, ami a városközpontunkat érintette, az 
semmiféleképpen se sérüljön, és ezt a megnövekedett forgalmat ezeknek a 
fejlesztéseknek a keretében igyekszünk úgymond kiszorítani a belvárosi részből. Erre 
vonatkozóan is megvannak a konkrét elképzeléseink, ezeket a fejlesztési igényeinket is 
a megyei fejlesztési tervek között szerepeltetjük, és reményeink szerint meg is tudjuk 
majd valósítani. A harmadik kérdésem, és tudom, hogy beszélgettünk róla, de azért 
fontosnak tartom kiemelni, és az Ön szájából is hangozzék el. Én azt jeleztem a 
tárgyalásaink kezdetén is, hogy nagyon örülünk annak, hogy a hátrányos helyzetű 
lakosság, az alacsony képzettségű lakosság lehetőséget kap arra, hogy ismét a munka 
világába kerülhessen vissza, de legalább annyira fontosnak tarjuk azt, hogy a jelenleg 
nem Szécsényben, vagy nem Nógrád megyében, vagy mondjunk nem Magyarországon 
dolgozó, de Szécsényhez, vagy a környékhez kötődő lakosok is ebben a nagy 
fejlesztésben lehetőséghez jussanak. Kérem, erősítsen meg abban, hogy erre lesz 
lehetőség, egyrészt ezek tekintetében, illetve tudunk-e egy olyan jövőképet adni az 
itteni fiataloknak, akik még csak az iskolapadban ülnek? Tudjuk jól, hogy a 
mezőgazdasági szakközépiskolában, beszéljünk nyíltan, komoly problémákkal 
küszködnek az ott tanító pedagógusok is, valahol azt mondom, hogyha nem is érthető, 
de valamilyen szinten magyarázható azzal, hogy valós jövőképet nagyon nehéz volt 
eddig felvázolni az ebben az iskolában tanuló gyerekek előtt, ez a beruházás erre egy 
nagyon komoly perspektívát tud nyújtani ezeknek a fiataloknak. Tehát érdemes lesz 
Szécsényben tanulni is a fiataloknak, mert ennek a beruházásnak a keretében 
foglalkoztatni is fogjuk tudni majd ezeket a gyerekeket. Kérem, hogy ebben erősítsen 
meg minket! 

Kérszigeti Ádám projektkoordinátor, EVIHOL Egyesült Vidékfejlesztési Holding Zrt. 

Szerintem részben erre már kitértem, de mindenképpen ismét ki szeretném 
hangsúlyozni, ahhoz, hogy ez a projekt sikeres legyen, az nem működik anélkül, hogy 
ne kezdenénk már most szoros együttműködéseket kialakítani, pontosan azokkal a 
mezőgazdasági szakközépiskolákkal, azokkal a szakmunkásképző intézetekkel, 
azokkal az egyetemekkel, ahonnan mind a biokémiai üzemekhez és gyárakhoz, mind 
az energetikai fejlesztéshez, fejlesztőmérnökeinkhez meg fogjuk találni a megfelelő 
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szakembereket, és meg kell találnunk a megfelelő szakembereket. És már most időben 
el kell kezdeni képezni azokat a megfelelő szakembereket közösen, tehát az, hogy mire 
lesz igényünk, milyen munkákra, milyen munkahelyek betöltésére van igényünk, ami 
nélkül elképzelhetetlen. És számomra ez is fontos, hogy nemcsak a jövőre kellene itt 
gondolnunk, az is nagyon fontos, a jövő, de arra is, ami az elmúlt időszakban történt. 
Az elmúlt időszakban tapasztalhattuk azt is, hogy jelentős elvándorlás történt nemcsak 
a megyéből, hanem jelentős elvándorlás történt az országból is. Ezt lehet felfogni 
siralmasan az egyik oldalon, de lehet úgy is felfogni, hogy ez egy hatalmas lehetőség 
számunkra. Ha pedig egy összetett, komplex projekt valósul meg, és egyre több, és 
ahogy látom egyre több fog megvalósulni az országban, és remélhetőleg egyre több 
megyében, egyre több városban tapasztalhatunk hasonló lépéseket majd, ez 
mindenképpen - úgy érzem, hogy - olyan erővel fog rendelkezni, hogy a külföldön 
komoly szakmai tapasztalatokra szert tett fiatalok és vállalkozó kedvű leendő 
munkatársaink úgy döntsenek, hogy idehaza ismét felvegyék a munkát. Hazatérjenek, 
mert van miért hazatérni, és van mit építeniük és van mihez hozzájárulniuk, és meg 
tudják alapozni azt a biztos jövőt, amit keresve talán elhagyták az országot, vagy 
éppen tapasztalatszerzés miatt hagyták el, de ezt most nem is érdemes tárgyalnunk, de 
az fontos, hogy számukra is kívánunk mindenképpen alternatívát. Ezt részben 
egyébként megkezdtük, hiszen a projekt elindítása mellett, ahhoz, hogy a megfelelő 
háttérkapacitásokat biztosítani lehessen, részben Salgótarjánban vegyipari gépgyár 
esetében hajtottunk már most végre beruházásokat, és mindezt abból a célból, hogy 
időben tudjuk biztosítani mindazt a háttérszolgáltatást, vagy kiinduló bázisokat, 
amihez kapcsolódva el lehet indítani, és ki lehet indítani a térségből, a régióból azokat 
a fejlesztéseket, amiket tervezünk. Itt számunkra nagyon fontos volt az, hogy vissza 
tudjuk csábítani azokat a szakembereket, hegesztőket és egyéb szakmunkásokat és 
szakértőket, akik nélkül teljesen mindegy, hogy milyen üzemeket hozunk létre, de a 
nap végén szakképzett munkaerőre van szükség. És ez itt fontos, hogy szakképzett 
munkaerőre, és hosszútávon nem az olcsó munkaerőre, tehát számomra sokkal 
fontosabb, hogy szakképzett munkaerő álljon rendelkezésre, akire építhetünk, aki azt a 
pluszt tudja hozzátenni, ami azt a versenyelőnyt fogja biztosítani mindenki mással 
szemben, amit egy olcsó munkaerő hosszútávon nem tud biztosítani.  

Stayer László polgármester 

Köszönöm szépen! Képviselőtársaimat kérdezem, hogy van-e még kérdésük? 
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 

Stayer László polgármester 

Amennyiben nincsen, akkor mielőtt szavazásra bocsátom képviselőtársaim felé a 
határozati javaslatot, kérve a felhatalmazásukat ezen keret-megállapodás aláírására, 
hívő emberként azzal zárnám a felvezetésünket, hogy: Úgy legyen, ámen! 
Tisztelt Képviselőtársaim! Megismerve a keret-megállapodás tartalmi elemeit, 
ismertetném a határozati javaslatot: 
„Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete egyetért az EVIHOL Egyesült 
Vidékfejlesztési Holding Zrt-vel (1012 Budapest, Pálya utca 9.) kötendő Stratégiai 
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együttműködési megállapodásban megfogalmazottakkal, ezért felhatalmazza a 
polgármestert a megállapodás aláírására. Határidő: azonnal, felelős: polgármester” 
Kérem, hogy aki a javaslatot elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze! 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 7 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
87/2014.(V.29.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete egyetért az 
EVIHOL Egyesült Vidékfejlesztési Holding Zrt-vel (1012 Budapest, 
Pálya utca 9.) kötendő Stratégiai együttműködési megállapodásban 
megfogalmazottakkal, ezért felhatalmazza a polgármestert a 
megállapodás aláírására.  
  
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
 
Ezt követően az EVIHOL Egyesült Vidékfejlesztési Holding Zrt. képviselői és Stayer 
László polgármester aláírták a Stratégiai együttműködési megállapodást.  
 

Stayer László polgármester 

Megköszönöm mindenkinek a munkáját, képviselőtársaimnak az egyöntetű 
támogatást. Tudjuk, hogy nagy munka vár ránk, de készen állunk rá, erőnk is van, 
hitünk is van hozzá, és bele fogunk vágni, és azon leszünk, hogy minden álmunk 
valóra váljon.  
Bejelentem, hogy most el kell mennem, az ülés további vezetését átadom 
alpolgármester asszonynak, és megkérném arra is, hogy a legutóbbi ülés óta történt 
fontosabb eseményekről szóló tájékoztatómat is ismertesse a képviselő-testülettel. 
 
 
Stayer László polgármester a vendégekkel együtt elhagyta az üléstermet. A 
képviselő-testület létszáma a továbbiakban: 6 fő.  
 
 
-  Tájékoztató a legutóbbi soros ülés óta történt eseményekről, a meghozott 

képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról 
 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

„Tisztelt Képviselő-testület! 
Elmondom a polgármester úr tájékoztatását arra vonatkozóan, hogy a legutóbbi ülés 
óta a legfontosabb események mik voltak. 
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A legutóbbi munkaterv szerinti ülésünket 2014. április 29-én tartottuk, a legfontosabb 
tárgyalásokról, eseményekről a polgármester úr az alábbi tájékoztatást adja: 
- Április 30-án a Szécsényi Szennyvíz- Agglomerációs Önkormányzati Társulás, 
valamint a Szécsény Térsége Humánszolgáltató Intézményfenntartó Társulás társulási 
tanácsának ülésén én képviseltem önkormányzatunkat Rimócon, mint alpolgármester. 
- Május 1-jén a Nosztalgia Múzeum környékén megrendezett városi majálison, majd 
- május 3-án a benczúrfalvai Zsíros István Emléktornán vett részt polgármester. Ezt a 
rendezvényt önkormányzatunk támogatta.  
- Május 5-én Szécsény várossá nyilvánításának 680. évfordulója alkalmából 
meghirdetett Honismereti vetélkedőn volt jelen a polgármester úr. 
- Május 6-án délelőtt Szécsény és Térsége Takarékszövetkezet Igazgatósági ülésén 
volt, délután két fő tett a polgármester úr előtt ünnepélyes magyar állampolgársági 
esküt. 
- Május 7-én kooperáción egyeztettünk a Rendőrkapitányságot érintő kivitelezési 
kérdésekben, délután pedig rendkívüli képviselő-testületi ülést tartottuk.  
- Május 8-án az Észak-Nógrád Vízmű Kft Taggyűlésén, majd közösségi közlekedési 
egyeztetésen vett részt polgármester úr. 
- Május 9-én az önkéntes tűzoltóőrs épületében helyszíni bejárást tartottak az 
érintettekkel, ahol a további üzemeltetői feladatok kérdéseit tisztázták. 
- Május 9-11. között megrendezett „TeSzedd” hulladékgyűjtési akcióhoz a városunk 
idén is csatlakozott. Idén körülbelül 168 fő önkéntes vett részt ezen az akción. Ezúton 
is köszönjük valamennyi résztvevők a munkáját! 
- Május 13-án lakossági fogadónapot tartott polgármester úr.  
- Május 14-én „Tervezzük együtt a jövőt” című projekt kapcsán megrendezett Térségi 
Fejlesztő-műhelycsoport értekezleten egyeztettek a 2014-2020-as időszakra vonatkozó 
térségi projektgyűjtésről, fejlesztési programok tartalmáról, szerkezetéről. 
- Május 21-én dr. Barrak Ahmad igazgató főorvos úrral és a Semmelweis Egyetem 
Egészségügyi Közszolgálati Kar Egészségügyi Menedzserképző Központ képviselőivel 
a közösségi egészség szervezési programról, valamint a járóbeteg-ellátás 
szervezéséről folytattunk egyeztetést. Ezt követően pedig Nemzeti Köznevelési 
Infrastruktúra Fejlesztési Program keretén belül a helyi sportlétesítmény bővítéséről 
folytatott tárgyalásokat a polgármester úr Víg László kormánybiztos úrral a Nemzeti 
Sportközpontban Budapesten.  
- Május 22-én Ács Irén fotóművész asszony „Nógrádi életképek” című időszaki 
kiállításának megnyitója volt, itt polgármester úr köszöntötte az érdeklődőket, utána 
pedig a „68 perc a 680 éves városról” elnevezésű előadássorozat keretében, 
Szenográdi Ferenc által tartott „Szécsény sportja” című előadáson vettünk részt 
néhányan.  
- Május 27-én a Pénzügyi Bizottság tartotta ülését, ezen jegyző úr volt jelen, 
polgármester úr Salgótarjánban egyeztetett a tervezett északi elkerülő úttal 
kapcsolatban.  
- Május 28-án a Szécsény és Térsége Egészségügyi Centrum Nonprofit Kft taggyűlésén 
vettünk részt, majd pedig a Szécsény Térsége Humánszolgáltató Intézményfenntartó 
Társulás ülésén volt polgármester úr.  
Tájékoztatja továbbá a tisztelt Képviselő-testületet, hogy az április 29-én tartott soros, 
és az azt követően megtartott rendkívüli testületi üléseken meghozott határozatok 
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végrehajtására a szükséges intézkedéseket megtettük. 
Kérem a tájékoztató elfogadását! 
 
A képviselő-testület a tájékoztatót tudomásul vette. 
 
 
2. A Szécsényi AGRO-HELP Nonprofit Kft. 2013 évi mérlegbeszámolójának 

jóváhagyása 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Velenczei Norbert ügyvezető 

 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Üdvözli az ülésen megjelent Velenczei Norbert ügyvezetőt, és kérdezi, hogy kíván-e 
szóbeli kiegészítést tenni az írásban megküldött beszámolójához. 

Velenczei Norbert ügyvezető igazgató, Agro-Help Nonprofit Kft 

Köszöni a szót. Nem az előterjesztéshez, de szeretne egy rövid beszédet mondani. 
Mivel a ciklusnak az utolsó mérlegbeszámolója van a cégeket illetően, nem volt még 
alkalma megköszönni a testületnek azt, hogy folyamatosan támogatja a cég munkáját, 
illetve az ő törekvéseit és munkatársainak a belefektetett energiáját. Véleménye 
szerint, a cég eredményei azt mutatják, hogy ezek nem voltak hiábavalóak. 
Gyarapodott a cég vagyonban, és rendbe tudták tenni a cég működését, gazdálkodását. 
Új feladatokat is megkaptak az önkormányzattól, amit véleménye szerint jól látnak el. 
Kéri, hogy polgármester úrnak is tolmácsolják köszönetét azért, hogy rábízta ezt a 
dolgot, és reméli, hogy fogják tudni folytatni ugyanígy ezeket a feladatokat. Ami nem 
szerepel a beszámolóban, de egy aktuális dolog, hogy az Agor-Help Kft. fog vásárolni 
egy fagyasztó-hűtő szállítójárművet, ami valószínűleg már a jövő héten forgalomba is 
kerül. Ezzel tudják megoldani a sertések visszaszállítását a vágóhídról, másrészről az 
önkormányzatnak is jó lesz, ha a cég rendelkezik egy ilyen járművel. Még egyszer 
megköszöni a képviselő-testületnek, a város vezetésének a bizalmat és a támogatást. 
A társaság felügyelőbizottsága is megtárgyalta a mérlegbeszámolót, és elkészült a 
könyvvizsgálói jelentés is. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

A felügyelőbizottsági jegyzőkönyvben szereplő határozatot ismerteti a képviselő-
testülettel a következők szerint: „A Szécsényi AGRO-HELP Nonprofit Kft. 
felügyelőbizottsága a társaság 2013. évi mérlegbeszámolóját 54.945 E Ft egyező 
mérleg-főösszeggel, 7.672 E Ft mérleg szerinti pozitív adózás előtti eredménnyel 
egyhangúlag  elfogadta, és az alapítónak is elfogadásra javasolja.”  
A könyvvizsgálói jelentésből is szeretne felolvasni egy részt. A jelentésben szerepel: 
„Véleményem szerint az egyszerűsített éves beszámoló megbízható és valós képet ad a 
kft. 2013. december 31-én fennálló vagyoni és pénzügyi helyzetéről, valamint az ezen 
időponttal végződő évre vonatkozó jövedelmi helyzetéről, a számviteli törvényben 
foglaltakkal összhangban.”    
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Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is. Mivel a bizottság elnöke nincs 
jelen az ülésen, megkéri Juhász Miklós képviselő urat, a bizottság tagját, hogy 
ismertesse véleményüket, javaslatukat.  

Juhász Miklós képviselő, a Pénzügyi Bizottság tagja 

A Pénzügyi Bizottság a társaság mérlegbeszámolóját megtárgyalta, és egyhangúlag 
elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Kérdezi képviselőtársait, hogy van-e valakinek 
kérdése, észrevétele az előterjesztéssel kapcsolatban.  
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

A maga részéről örül a hűtőkocsi vásárlásának, mert a többi társaságnak is hasznára 
válhat egy ilyen járműnek a megszerzése. Mivel nincs hozzászóló, az előterjesztésben 
megfogalmazott határozati javaslatot bocsátja szavazásra. Kéri, aki elfogadja, igennel 
és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 6 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
88/2014.(V.29.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete, mint a Szécsényi 
AGRO-HELP Mezőgazdasági Oktató, Termelő és Értékesítő 
Nonprofit Kft. alapítója - a Polgári Törvénykönyvről szóló 2013. évi 
V. törvény 3:109. § (2) bekezdésében foglalt hatáskörében eljárva - a 
társaság ügyvezetője által elkészített 2013. évi beszámolót 
megtárgyalta, és figyelemmel a felügyelőbizottsági és a 
könyvvizsgálói állásfoglalásra, a társaság 2013. évi 
mérlegbeszámolóját az előterjesztés szerint, 54.945 E Ft 
mérlegfőösszeggel, 7.672 E Ft mérleg szerinti eredménnyel elfogadja.  
  
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

Kft. ügyvezetője 
 
 
 
3. A Szécsényi Városüzemeltetési Nonprofit Kft. 2013 évi mérlegbeszámolójának 

jóváhagyása 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Velenczei Norbert ügyvezető 
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Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Kérdezi az ügyvezetőt, hogy kíván-e szóbeli kiegészítést tenni az írásban megküldött 
beszámolójához. 

Velenczei Norbert ügyvezető igazgató, Szécsényi Városüzemeltetési Nonprofit Kft 

A Pénzügyi Bizottság ülésén részletesen megtárgyalták a mérlegbeszámolót, több 
kérdés is felmerült, melyre igyekezett választ adni. Az anyaggal kapcsolatban 
kiegészítést nem kíván most tenni, ha valakinek kérdése van, szívesen válaszol. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

A társaság felügyelőbizottsága is megtárgyalta a mérlegbeszámolót, az ülés 
jegyzőkönyvében szereplő határozatot ismerteti a képviselő-testülettel a következők 
szerint: „A felügyelőbizottság egyhangú szavazással úgy döntött, hogy Szécsényi 
Városüzemeltetési Nonprofit Kft. 2013. évi egyszerűsített éves beszámolóját 49.885    E 
Ft egyező mérlegsorokkal és 60 E Ft pozitív eredménnyel, könyvvizsgálói hitelesítő 
záradékkal elfogadja, és azt a tulajdonosnak elfogadásra javasolja.”  
A független könyvvizsgálói jelentésben a következők szerepelnek: „Véleményem 
szerint az egyszerűsített éves beszámoló megbízható és valós képet ad a Szécsényi 
Városüzemeltetési Nonprofit Kft. 2013. december 31-én fennálló vagyoni és pénzügyi 
helyzetéről, valamint az ezen időponttal végződő évre vonatkozó jövedelmi helyzetéről, 
a számviteli törvényben foglaltakkal összhangban.”    
Kéri a Pénzügyi Bizottság véleményének ismertetését is. 

Juhász Miklós képviselő, a Pénzügyi Bizottság tagja 

A Pénzügyi Bizottság a társaság mérlegbeszámolóját megtárgyalta, és egyhangúlag 
elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Kérdezi képviselőtársait, hogy van-e valakinek 
kérdése, észrevétele az előterjesztéssel kapcsolatban.  
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Köszöni a részletes és áttekinthető beszámolót, amit a képviselő-testület kapott, és 
köszöni a könyvvizsgáló úrnak is az alátámasztását, illetve a munkáját. Személy 
szerint annak nagyon örül, hogy mindkét társaság pozitív eredménnyel tudta zárni az 
évet, ez azért is fontos, mert nem kell az önkormányzatnak hozzátenni, hanem a jövőre 
nézve esetlegesen a terheli is csökkennek.  
Az előterjesztésben megfogalmazott határozati javaslatot bocsátja szavazásra, és kéri, 
hogy aki elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 6 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
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Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
89/2014.(V.29.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete, mint a Szécsényi 
Városüzemeltetési Nonprofit Kft. tulajdonosa - a Polgári 
Törvénykönyvről szóló 2013. évi V. törvény 3:109. § (2) 
bekezdésében foglalt hatáskörében eljárva - a társaság ügyvezetője 
által elkészített 2013. évi beszámolót megtárgyalta, és figyelemmel a 
felügyelőbizottsági és a könyvvizsgálói állásfoglalásra, a társaság 
2013. évi mérlegbeszámolóját az előterjesztés szerint, 49.885 E Ft 
mérlegfőösszeggel, 60 E Ft mérleg szerinti eredménnyel elfogadja.  
  
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

Kft. ügyvezetője 
 
 
Mivel Smelkó István képviselő Velenczei Norbert ügyvezetőhöz szeretett volna kérdést 
intézni, ezért a képviselő-testület egyhangúlag elfogadta, hogy a 13.5. napirendet 
tárgyalását előbbre vegyék. 
 
 
13.5.  Képviselői felvetések, kérdések 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Smelkó István képviselő úr jelezte, hogy egyebekben szólni szeretne. Megadja neki a 
szót. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Köszöni szépen. A vásár neuralgikus pontjához szeretne újfent visszatérni, amit már 
többször is említett képviselő-testületi ülésen, és újra belefutott többedmagával az 
egyirányú utca rejtelmeibe, ugyanis nem lehetett továbbközlekedni, mert olyan káosz 
volt ott a vásárosokkal. Arra kéri Velenczei Norbert ügyvezető urat, amit testületi 
ülésen már többször szóvá tett, hogy a vásár alkalmával ne a környező utcában 
legyenek a vásárosok, mert most is úgy volt, a nagyparkoló meg üres volt. Nem 
lehetett közlekedni sem az áruház mögött, sem a Gábor Áron úton, annyira 
kitelepültek az árusok az út közepére, hogy nem lehetett közlekedni tőlük, az autósok 
nagyon mérgesek voltak, és az önkormányzatot szidták. Arra kéri az igazgató urat, 
hogy erre figyeljen oda. Aki a pénzt beszedi, arra is figyeljen, hogy ne az emeletes 
házaknál menjenek WC-re az emberek, ugye azt is mondta már, hogy nyisson ki a WC 
reggel öt órakor, hogy oda tudjanak elmenni, másrészt, hogy a nagy parkolóba 
pakoljanak ki, ne az utcában, és ő mutassa meg, hogy hová, milyen sorban rakhatják le 
az árujukat. Nem hiszi, hogy utána már nagyobb gond lenne. 
Másik dolog, hogy négy órakor szedték össze a kft dolgozói a szemetet. Gyakorlatilag 
délben vége van a vásárnak, és négy órakor még szemétszedés volt, és kupleráj volt a 
városban. Tudja, hogy ez nem a kft hibája, hanem a vásárosoké, azoknak kellene 
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rendet hagyni maguk után, de valamit ki kellene találni, mert ami ott volt, az valami 
hihetetlen. Véletlenül éppen arra járt, és látta, hogy mi volt a helyzet. Arra kéri azokat, 
akik ezzel meg vannak bízva, hogy jobban figyeljenek oda, valamilyen szigorú 
szabályokat kellene életbe léptetni, már legalább kétszer elmondta a testület előtt 
ezeket a problémákat, akkor nem lehet abból gond, hogy ezeket nem tartják be. A 
pénzt beszedjük a dolgokért, de akkor követeljük is meg tőlük azt a rendet, mert ez így 
nem megoldás. A lakóknak is rossz, a vásárosoknak is rossz, meg azoknak is, akik 
odamennek, azoknak is rossz. Köszöni, ennyit lett volna a felvetése. 

Dr. Bagó József jegyző 

Képviselő úr biztos örülni fog a hírnek, hogy most kaptunk egy levelet, amely a 
közterület-felügyelők képzését irányozza elő. A képzés költsége 200 ezer forint. A 
polgármester úrral egyeztetett ebben a kérdésben, és úgy döntöttek, hogy két fő 
képzésének költségét elő fogják irányozni, és visszaállításra kerül a közterület-
felügyelői státusz. A közterület-felügyelő a vásári elhelyezkedés irányításában is részt 
tud majd venni. A képzés várhatóan év végéig be is fejeződik vizsgával.  

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Ennek a hírnek tényleg nagyon örül. Elmondja, hogy közel duplájára nőtt az állami 
finanszírozása a közterület-felügyelőknek, tehát még ilyen szempontból sem fogja a 
város költségvetését terhelni ez az összeg.   

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Addig is kellene valamilyen megoldást találni, amíg munkába állhatnak a közterület-
felügyelők.  

Velenczei Norbert ügyvezető igazgató, Szécsényi Városüzemeltetési Nonprofit Kft 

Be fog jönni jegyző úrhoz a hivatalba, és egyeztetni fog ebben a kérdésben, hogy 
hogyan oldható meg a parkolóban történő elhelyezése a vásárosoknak, és csak a 
legvégső esetben vennék igénybe a Gábor Áron utcát. Amikor nagyon sokan vannak, 
akkor szoktak az utcában is kipakolni, de most azért nem tudtak a parkolóban 
elhelyezkedni a sátrakkal, mert az autók még ott voltak, és nem lehetett kiosztani a 
helyeket. Nehéz a szécsényi emberekkel is bánni, mert hiába írják ki, hogy vásár lesz, 
és kérjük, hogy ne álljanak oda autóval, nem veszik figyelembe. Mivel a vásárosok 
már hajnali két-három óra körül itt vannak, már előző naptól kellene valahogyan 
üresen tartani a területet.  

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Erre volt javaslata, hogy a centrumból tegyük le a vásárt a patakpartra, és megoldódna 
ez a probléma. A parkoló elsősorban az ott lakók parkolására készült, nem vásár 
céljára. Ezzel ez a gondja.  
 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Varga Béla képviselő úr is jelzi, hogy szólni szeretne, ezért megadja neki a szót. 
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Varga Béla képviselő 

Köszöni szépen. Igaz az ülés elején nem volt itt, nem tudta jelezni, hogy szeretne 
szólni, de három kérdést szeretne feltenni.  
Egyik, hogy igazgató úr tolmácsolna-e egy kérést a szemétszállítással kapcsolatban az 
illetékesek felé. Ha már meg van adva egy dátum, hogy akkor viszik el a szemetet, 
akkor lehessen már ezt tartani, mert előfordult, hogy megcsúszott ez a járat. És itt még 
valami, ami már korábban is többször felvetődött, hogy idősebbek jelezték, lesz-e arra 
a jövőben valamilyen megoldás, hogy akinél kevesebb szemét keletkezik, az kis kukát 
fizessen. Már többször mondták neki, megígérte, hogy el fogja mondani, és szeretett 
volna az ígéretének eleget tenni.  
A másik, hogy többször kapott tájékoztatást a testült a Start-munkaprogramról. 
Szeretné megkérdezni igazgató urat, hogy el tudná-e mondani, hogyan sikerült ez a 
program, mik a pozitívumok, mik a negatívumok.  
A harmadik dolog, hogy ülés előtt kiosztásra került egy előterjesztés, melyben a Start-
munkaprogramhoz kapcsolódva építőanyag és csarnok beszerzése és szállítása, 
szerelése tárgyú közbeszerzési eljárást kíván indítani az önkormányzat, de az 
ajánlattételre felkérni tervezett cégek között nem látja a szécsényi önkormányzat cégét. 
Kérdése, hogy nem lehetne megkérni igazgató urat is, hogy adjanak ajánlatot? 

Velenczei Norbert ügyvezető igazgató, Szécsényi Városüzemeltetési Nonprofit Kft 

A Start-munkaprogrammal kapcsolatban annyit tud elmondani, hogy sokat segített a 
cég működésében, mert voltak benne olyan tételek is, melyek munkát adtak a cégnek. 
A Start-munka legnagyobb eredménye véleménye szerint az, hogy az emberek nem a 
munkaügyi központban vannak bejelentve huszonnégyezer forintért, hanem az 
önkormányzatnak végeznek valamilyen munkát negyvenhétezer forintért, vannak a 
kiemelt dolgozók, aki többet kapnak, a brigádvezetők, a lényeg, hogy ingyen 
munkaerőt jelentettek a városnak, és értéknövelő beruházásokat lehetett megvalósítani 
a program keretében.   
A szemétszállítással kapcsolatos kérdésre elmondja, hogy folyamatban van annak 
kidolgozása, hogy az egyedülálló személyek, illetve akiknél kevesebb szemét 
keletkezik, azoknál kisebb méretű kukával tudnák biztosítani, hogy kevesebbet kelljen 
fizetniük, viszont jelent pillanatban a szemétszállítás működtetése arra van 
berendezkedve gazdaságilag, hogy mindenki a 120 literes edényzet után fizet, és így 
pozitív az eredmény. Viszont dolgoznak rajta, és a cég is elindította már, hogy önálló 
engedélyeket tudjon beszerezni, és akkor más pozícióból tudnak tárgyalni a 
lerakókkal. Azt tudni kell, hogy akinek nincs lerakója, az ki van szolgáltatva a 
lerakóknak, és az a cél, hogy minél kevesebb szemetet szállítsunk be.  
Amikor ünnepre esik a szállítás napja valamelyik utcában, a jelenlegi szolgáltatónál az 
a gyakorlat, hogy másnap szállítja el a szemetet. Ha nem így történt valahol, akkor 
biztos elromlott a szállítójármű, mert ilyen is volt már.  

Dr. Bagó József jegyző 

A közbeszerzés indításával kapcsolatos felvetésre válaszolva elmondja, hogy az 
önkormányzat cége nem felel meg az előírásoknak, hogy ajánlattételi felhívást 
lehessen küldeni számára.  
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4. A Szécsényi Városfejlesztő Nonprofit Kft. 2013 évi mérlegbeszámolójának 
jóváhagyása 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Haralambeasz Zsuzsanna ügyvezető 

 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Üdvözli az ülésen megjelent Bartusné dr. Sebestyén Erzsébetet, aki a Szécsényi 
Városfejlesztő Kft-nél projektmenedzserként dolgozik. Haralambeasz Zsuzsanna 
ügyvezető asszony nem tud részt venni az ülésen. Kérdezi, hogy kíván-e szóbeli 
kiegészítést tenni az írásban megküldött beszámolóhoz. 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet projektmenedzser, Szécsényi Városfejlesztő Nonprofit Kft  

Csak röviden szeretné elmondani, hogy a cég 2008-tól működik, fő feladata a 
projektek előkészítése, a pályázatírás és projektmenedzsmenti feladatok végrehajtása. 
Fontos feladata volt a társaságnak a múlt évben a történelmi városmag projekt 
lezárása, tehát még 2015. december 23-áig erről a projektről folyamatos fenntartási 
jelentéseket kell készítenie a kft-nek. 2013. évben az egyik legfontosabb feladata volt a 
cégnek a „Társadalmi reintegráció Szécsényben ÉMOP pályázat, ami jelenleg is 
folyik. Részt vett a cég a gimnázium hőszigetelése projekt előkészítésében, sajnos ez a 
pályázat nem nyert. Megalakult egy munkacsoport Borik Albert úr irányításával, egy 
bio-energetikán alapuló kistérségi gazdaságfejlesztési projektnek a kidolgozására, ez a 
munka még nem ért véget, ennek koordinálása is a társaság feladata. Nemrég 
fejeződött be a Civilek háza felújítása, a cég feladata volt a közbeszerzési eljárás 
lefolytatása, kapcsolattartás a kivitelezővel, műszaki ellenőrrel, valamint a projekt 
elszámolása. A műfüves pálya építése során feladata volt a pályázatírás, 
adatszolgáltatás, pénzügyi elszámolás. Az óvoda épületének napelemmel történő 
energiaellátása volt, ott is a közbeszerzési eljárás lefolytatását, menedzsmenti 
feladatok ellátását végezték, valamint a pösténypusztai orvosi rendelő felújításához a 
pályázatot írták meg. Jelenleg is folyamatban van egy ÁROP pályázat, az 
önkormányzati hivatal szervezetfejlesztési pályázata, ebben az évben fog lezárulni, 
ahol szintén projektmenedzsmenti feladatot lát el a cég. A kft a pénzügyi 
gazdálkodását tekintve eredményes volt az elmúlt évben, függetlenül attól, hogy 
finanszírozási gondjai voltak a kft-nek, de a tisztelt képviselő-testület kisegítette a 
társaságot a hétmillió forintos tagi kölcsön biztosításával, s mivel a februárban 
benyújtott kifizetési kérelmet még mindig nem bírálták el, a kölcsön visszafizetése 
határidejének ismételt módosítását kéri a cég vezetője.  

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Köszöni a szóbeli tájékoztatót.  
Ismerteti a könyvvizsgálói jelentés egy szakaszát a következők szerint: „Véleményem 
szerint az egyszerűsített éves beszámoló megbízható és valós képet ad a Szécsényi 
Városfejlesztő Kft. 2013. december 31-én fennálló vagyoni és pénzügyi helyzetéről, 
valamint az ezen időponttal végződő évre vonatkozó jövedelmi helyzetéről, a számviteli 
törvényben foglaltakkal összhangban.”   
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Megérkezett a felügyelőbizottság jegyzőkönyve is, melyből ismerteti a határozatot a 
következők szerint: „A Szécsényi Városfejlesztő Nonprofit Kft. felügyelőbizottsága 
egyhangú szavazással javasolja Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-
testületének a Szécsényi Városfejlesztő Nonprofit Kft. 2013. évi egyszerűsített 
mérlegbeszámolójának 12.344 E Ft mérlegfőösszeggel, 2.857 E Ft pozitív mérleg 
szerinti eredménnyel történő elfogadását” 
Kéri a Pénzügyi Bizottság véleményének ismertetését is. 

Juhász Miklós képviselő, a Pénzügyi Bizottság tagja 

A Pénzügyi Bizottság a társaság mérlegbeszámolóját megtárgyalta, és egyhangúlag 
elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Kérdezi képviselőtársait, hogy van-e valakinek 
kérdése, véleménye az előterjesztéssel kapcsolatban.  

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Szeretné megköszönni a munkájukat, nagyon jó kis csapatról van szó, hozzáértőek, 
precízek mind a hárman, legalább is az ő munkáját is sokban segítették. Az, hogy 
likviditási gondjuk van, az nem a hűtlen kezelés miatt van, hanem a hivatalok 
elszámolásaiból adódott. Csak azért mondja, nehogy valaki azt higgye, hogy azért van, 
mert túllépik a kereteket, vagy rosszul használják fel a pénzüket. Sajnos a pályázati 
rendszer így működik, sok hónapos csúszás van a beadott igények és a kifizetések 
között. Ezt valahogy át kell hidalni, és ezért az önkormányzat tagi kölcsönt biztosított 
a társaságnak. Ez máshol is így működik az ilyen projektcégekkel kapcsolatban. Még 
egyszer köszöni a munkájukat.   

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Csatlakozik az előtt szólóhoz, egy-két projekt kapcsán megkereste a cég dolgozóit, és 
valóban gyorsan és ügyesen segítettek, és elég nagy feladat hárul rájuk ebben az évben 
is a különböző projektekkel kapcsolatban. Reméljük az idén is jól fognak teljesíteni. 
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, az előterjesztésben megfogalmazott 
határozati javaslatot bocsátja szavazásra, és kéri, hogy aki elfogadja, igennel és 
kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 6 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
90/2014.(V.29.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete, mint a Szécsényi 
Városfejlesztő Szolgáltató Kft. tulajdonosa - a Polgári 
Törvénykönyvről szóló 2013. évi V. törvény 3:109. § (2) 
bekezdésében foglalt hatáskörében eljárva - a társaság ügyvezetője 
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által elkészített 2013. évi beszámolót megtárgyalta, és figyelemmel a 
felügyelőbizottsági és a könyvvizsgálói állásfoglalásra, a kft 2013. évi 
mérlegbeszámolóját az előterjesztés szerint, 12.344 E Ft mérleg-
főösszeggel, 2.857 E Ft mérleg szerinti eredménnyel elfogadja.  
  
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

Kft. ügyvezetője 
 
 
 
5. Előterjesztés Szécsényi Városfejlesztő Nonprofit Kft. tagi kölcsön visszafizetési 

határidejének módosítására 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Tagi kölcsönt hagyott jóvá a 20/2013.(I.29.) számú határozatával a képviselő-testület a 
Szécsényi Városfejlesztő Nonprofit Kft. részére, az átmeneti finanszírozási problémái 
megoldására. A visszafizetési határidő már két alkalommal módosításra került, a 
„Társadalmi reintegráció Szécsényben” című projekt finanszírozásának időbeli 
csúszása miatt. Az idén február 26-án benyújtott 9.507.001 Ft összegű kifizetési 
kérelem teljesítése, az irányító hatóság általi elbírálás határidejének módosulása miatt, 
csúszik, ezért most ismét kérte a társaság ügyvezetője a tagi kölcsön visszafizetési 
határidejének módosítását 2014. július 31-ig.   
Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri a bizottság javaslatának 
ismertetését.  

Juhász Miklós képviselő, a Pénzügyi Bizottság tagja 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az előterjesztést, és egyhangúlag elfogadásra 
javasolja a képviselő-testületnek a határozati javaslatot.  

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Kérdezi képviselőtársait, hogy van-e valakinek 
kérdése, észrevétele.  
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Mivel nincs hozzászóló, az előterjesztésben megfogalmazott határozati javaslatot 
bocsátja szavazásra. Kéri, aki azzal egyetért, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 6 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
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Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
91/2014.(V.29.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Szécsényi 
Városfejlesztő Szolgáltató Nonprofit Kft-vel a 20/2013.(I.29.) 
határozat, a 277/2013.(XII.17.) határozat, az 56/2014.(III.31.) 
határozat alapján megkötött tagi kölcsönszerződés 6. pontját a 
következőképpen módosítja: 
„A kölcsön visszafizetésének határideje: 2014. július 31. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Stayer László polgármester 

 
 
6. A Szécsényi Közművelődési Nonprofit Kft. 2013 évi mérlegbeszámolójának 

jóváhagyása 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Garamvölgyi Andrea ügyvezető 

 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Köszönti Garamvölgyi Andreát, a társaság ügyvezetőjét. Kérdezi, hogy az írásos 
előterjesztését szeretné-e szóban kiegészíteni. 

Garamvölgyi Andrea ügyvezető, Szécsényi Közművelődési Nonprofit Kft. 

Szóbeli kiegészítést nem kíván tenni, ha kérdés van, szívesen válaszol. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Megkaptuk a társaság felügyelőbizottságának 2014. május 26-i üléséről készült 
jegyzőkönyvet is, melyből ismerteti a határozatot a következők szerint: 
„A Szécsényi Közművelődési Nonprofit Kft. felügyelőbizottsága egyhangú szavazással 
javasolja Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének a Szécsényi 
Közművelődési Nonprofit Kft. 2013. évi egyszerűsített mérlegbeszámolóját 2.122 E Ft 
mérlegfőösszeggel, -1.908 E Ft mérleg szerinti eredménnyel elfogadni.” 
A társaság könyvvizsgálója is elfogadásra javasolja jelentésében a beszámolót, illetve 
felelősséget vállal az abban foglaltak hitelességéért.  
Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri a bizottság javaslatának 
ismertetését.  

Juhász Miklós képviselő, a Pénzügyi Bizottság tagja 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az előterjesztést, és egyhangúlag elfogadásra 
javasolja a képviselő-testületnek.  

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Kérdezi, hogy van-e valakinek hozzászólása a napirendi ponthoz. 
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Hozzászóló nem jelentkezett. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

A maga részéről köszöni a kft. működését, úgy gondolja, hogy jó döntés volt a 
képviselő-testület részéről a társaság megalapítása. További jó munkát kíván a 
továbbiakban is. 

Garamvölgyi Andrea ügyvezető, Szécsényi Közművelődési Nonprofit Kft. 

Köszöni az önkormányzatnak és a hivatalnak, illetve az önkormányzat másik két 
cégének a társaság működéséhez nyújtott sok segítséget. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Az előterjesztésben megfogalmazott határozati javaslatot bocsátja szavazásra. Kéri, 
hogy aki elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 6 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
92/2014.(V.29.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete, mint a Szécsényi 
Közművelődési Nonprofit Kft. tulajdonosa - a Polgári 
Törvénykönyvről szóló 2013. évi V. törvény 3:109. § (2) 
bekezdésében foglalt hatáskörében eljárva - a társaság ügyvezetője 
által elkészített 2013. évi beszámolót megtárgyalta, és figyelemmel a 
felügyelőbizottsági és a könyvvizsgálói állásfoglalásra, a kft 2013. évi 
mérlegbeszámolóját az előterjesztés szerint, 2.122 E Ft 
mérlegfőösszeggel, -1.908 E Ft mérleg szerinti eredménnyel 
elfogadja.  
  
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

Kft. ügyvezetője 
 
 
7. Előterjesztés a személyes gondoskodást nyújtó szociális és gyermekjóléti 

alapellátások térítési díjáról szóló 8/2011.(III.30.) önkormányzati rendelet 
módosítására 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Dr. Bagó József jegyző 

 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Átadja a szót az előterjesztőnek. 
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Dr. Bagó József jegyző 

2012-ben határozta meg a képviselő-testület személyes gondoskodást nyújtó 
alapellátások térítési díjait, akkor a bölcsődei térítési díjat nulla forintban állapította 
meg. Szakmai ellenőrzés során hívták fel a figyelmünket arra, hogy ezt minden évben 
meg kell tenni még abban az esetben is, ha nem változik a díjtétel. A 2014. évre 
vonatkozó díjszámítást az előterjesztés tartalmazza, és ennek alapján látható, hogy az 
állami normatíva fedezi az ellátás költségeit, ezért javasoljuk továbbra is nulla 
forintban meghatározni a bölcsődei térítési díjat. Az erre vonatkozó rendelettervezetet 
az előterjesztés tartalmazza. Kéri a képviselő-testületet annak elfogadására. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Az előterjesztést a Pénzügyi Bizottság is megtárgyalta, kéri a bizottság javaslatának 
ismertetését. 

Juhász Miklós képviselő, a Pénzügyi Bizottság tagja 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az előterjesztést, és egyhangúlag elfogadásra 
javasolja a képviselő-testületnek.  

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Kérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, véleménye. 
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Örülünk annak, hogy a bölcsőde ellátás továbbra is ingyenes városunkban. 
Az előterjesztésben szereplő rendelettervezetet bocsátja szavazásra. Kéri, hogy aki 
elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a tervezetet elfogadva, 6 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
7/2014.(V.30.) önkormányzati rendelete 

a személyes gondoskodást nyújtó szociális ellátások térítési 
díjáról szóló 8/2011.(III.30.) önkormányzati rendelet 

módosításáról  
 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. 
cikk (2) bekezdésében kapott felhatalmazás alapján, a szociális igazgatásról 
és szociális ellátásokról szóló 1993. évi III. törvény 92. § (1) bekezdés b) 
pontja, a gyermekek védelméről és gyámügyi igazgatásról szóló 1997. évi 
XXXI. törvény 29. § (2) bekezdésében, 32. § (1) bekezdés d) pontjában, 
148. § (5) bekezdésében, 162. § (5) bekezdésében kapott felhatalmazás 
alapján, valamint a személyes gondoskodást nyújtó gyermekjóléti 
alapellátások és gyermekvédelmi szakellátások térítési díjáról és az 



 27 

igénylésünkhöz felhasználható bizonyítékokról szóló 328/2011.(XII.29.) 
Kormányrendelet 2. § (1) bekezdésében és a Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX.. törvény 13. § (1) bekezdés 
8. pontjában meghatározott feladatkörében eljárva a következőket rendeli 
el: 

1. § 
 

A személyes gondoskodást nyújtó szociális ellátások térítési díjáról szóló 
8/2011.(III.30.) önkormányzati rendelet 3/B. §-a helyébe a következő 
rendelkezés lép: 
 „3/B. § A személyes gondoskodást nyújtó gyermekjóléti alapellátás 
keretében biztosított bölcsődei gondozás intézményi térítési díja: 0 
Ft/nap/fő. A bölcsődei gondozás intézményi térítési díjának dokumentálását 
a rendelet 1. melléklete tartalmazza” 
 

2. § 
 

Ez a rendelet 2014. június 1-jén lép hatályba, és a hatályba lépését követő 
napon hatályát veszti. 
 
Szécsény, 2014. május 29. 

 
Stayer László s.k. 

polgármester 
Dr. Bagó József s.k. 

jegyző 

Fenti rendelet 2014. május 30-án kihirdetésre került. 
 

1. melléklet a 7/2014.(V.30.) önkormányzati rendelethez 
 

Bölcsődei gondozás intézményi térítési díja: 

Bölcsőde esetében a gyermek Gyvt. 147. § (2) bekezdés szerinti gondozásra 
számított intézményi térítési díja, az élelmezés - általános forgalmi adóval 
növelt - nyersanyagköltségével csökkentett szolgáltatási önköltség és a 
központi költségvetésről szóló törvényben biztosított támogatás 
különbözete. 

- 2014. évi tervezett szolgáltatási önköltség: 12.324.479 Ft 
- Gyermekek száma, a tervezett beíratott gyermekek és gondozási napok 

száma alapján: 21 fő  
- Önköltség (fő/nap): 1.234.479 Ft : 251 nap : 21 fő = 2.338 Ft/fő/nap 
- Központi költségvetésről szóló törvényben biztosított támogatás összege: 

494.100 Ft/fő/év 
- Központi költségvetésről szóló törvényben biztosított támogatás éves 

tervezett összege 21 főre: 10.376.100 Ft 
- Központi költségvetésről szóló törvényben biztosított támogatás 

Ft/fő/napi összege? 10.376.100 Ft : 251 nap : 21 fő = 1.969 Ft/fő/nap 
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- Élelmezés nyersanyag költségének áfával növelt összege 414 Ft/fő/nap 
A bölcsődében gondozásra megállapítható intézményi térítési díj 
gyermekenkénti napi összege:  

(2.089 Ft-414 Ft)-1.969 Ft =  -44 Ft/fő. 
 
 
 
8. Előterjesztés a helyi hulladékgazdálkodásról szóló 29/2001.(XII.18.) 

önkormányzati rendelet módosítására 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Kéri jegyző urat, hogy adjon rövid tájékoztatást a rendeletmódosítás indokáról. 

Dr. Bagó József jegyző 

Most egy hiányosságunkat pótoljuk. Az április 29-i ülésén döntött a képviselő-testület, 
hogy üzletrészt vásárol a Bátonyterenyei BÁVÜ Városüzemeltetési Nonprofit Kft-ben, 
és megbízza a lakossági szilárd hulladék-szállítási, kezelési és ártalmatlanítási 
feladatok elvégzésével. Mivel a helyi rendeletben nevesítve van a közszolgáltatást 
végző, ezért szükséges a helyi hulladékgazdálkodásról szóló 29/2001.(XII.18.) 
önkormányzati rendelet (1)-(2) bekezdésének módosítása. Korábban ezt a 
közszolgáltatást a Szécsényi Városüzemeltetési Nonprofit Kft. - a Zöld Élet Szociális 
Szövetkezet alvállalkozó bevonásával - végezte. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Köszöni a tájékoztatót. Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri a 
bizottság javaslatának ismertetését.  

Juhász Miklós képviselő, a Pénzügyi Bizottság tagja 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az előterjesztést, és egyhangúlag elfogadásra 
javasolja a képviselő-testületnek a rendelettervezetet.  

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Kérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, észrevétele. 
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Mivel nincs hozzászóló, az előterjesztésben szereplő rendelettervezetet bocsátja 
szavazásra. Kéri, hogy aki elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a tervezetet elfogadva, 6 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi rendeletet alkotta: 
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Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
8/2014.(V.30.) önkormányzati rendelete 

a helyi hulladékgazdálkodásról szóló 29/2001.(XII.18.) 
önkormányzati rendelet módosításáról 

 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. 
cikk (2) bekezdésében foglalt eredeti jogalkotó hatáskörében, a 
Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 
13. § (1) bekezdésének 19. pontjában meghatározott feladatkörében eljárva 
a következőket rendeli el: 
 

1. § 
(1) Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének a helyi 
hulladékgazdálkodásról szóló 29/2001.(XII.18.) önkormányzati rendelete 2. 
§ (1)-(2) bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép: 
 
„(1) A hulladékszállítás, kezelés közszolgáltatást a Bátonyterenyei BÁVÜ 
Városüzemeltetési Nonprofit Kft. (3070 Bátonyterenye, Kossuth út 2.) végzi. 
 
(2) A hulladéklerakásra és ártalmatlanításra kijelölt hulladéklerakó-telep 
Bátonyterenye Város Önkormányzata tulajdonát képező Bátonyterenye 
Gyula-aknai hulladéklerakó (Bátonyterenye 0195/2 hrsz.).” 

 
 

2. § 
Ez a rendelet 2014. június 1-jén lép hatályba, és a hatálybalépését követő 
napon hatályát veszti. 
 
Szécsény, 2014. május 29. 

 
Stayer László s.k. 

polgármester 
Dr. Bagó József s.k. 

jegyző 

Fenti rendelet 2014. május 30-án kihirdetésre került. 
 
 
 
9. Előterjesztés Szécsény Város Önkormányzata Beszerzési Szabályzatáról 

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Dr. Bagó József jegyző 

 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Átadja a szót az előterjesztőnek, jegyző úrnak. 
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Dr. Bagó József jegyző 

A beszerzési szabályzat megalkotásának indokát az előterjesztésben részletesen 
leírtuk. Az elmúlt két évben, elsősorban a Start-munka program beszerzései, igen sok 
plusz feladatot róttak a képviselő-testületre is, több alkalommal kellett emiatt 
rendkívüli ülést tartani. Igyekeztünk úgy összeállítani a szabályzatot, hogy azért a 
testületnek mindenről tudomása legyen, természetesen a tájékoztatási kötelezettségünk 
fennáll. Hogy az önkormányzat beszerzéseit továbbra is hatékonyan és a szükséges 
határidőket figyelembe véve lehessen lefolytatni, ezért javasoljuk, hogy egyszerűsítsük 
az eljárást, és a nettó ötszázezer forint alatti beszerzéseknek a könnyítését irányoztuk 
elő. Javasoljuk egyrészt a polgármester hatáskörébe az önkormányzati, másrészt a 
jegyző hatáskörébe a közös önkormányzati hivatal beszerzéseit átadni. Az ötszázezer 
forint alatti beszerzéseket is két részre bontottuk úgy, hogy a százezer forint alattiaknál 
elegendő megrendelést írni, a többi esetben pedig előírtuk a három ajánlat bekérését. 
Természetesen a képviselő-testületet utólagosan mindenről tájékoztatni kell. A 
szabályzattervezet időben megküldésre került a képviselőknek, kéri annak elfogadását.  

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Megköszöni jegyző úr előterjesztését. Kéri a Pénzügyi Bizottság javaslatának 
ismertetését. 

Juhász Miklós képviselő, a Pénzügyi Bizottság tagja 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az előterjesztést, és egyhangúlag elfogadásra 
javasolja a képviselő-testületnek a beszerzési szabályzatot.  

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Kérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, észrevétele. 
Hozzászóló nem jelentkezett. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Mivel nincs hozzászóló, az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot bocsátja 
szavazásra. Kéri, hogy aki elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 6 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
93/2014.(V.29.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete megtárgyalta 
Szécsény Város Önkormányzata Beszerzési Szabályzatát, és a 
határozat melléklete szerinti tartalommal jóváhagyja 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Jegyző 

Határozat melléklete a jegyzőkönyv 1.sz. melléklete 
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10.  Előterjesztés az ENVIROMENT Bt. árajánlata alapján vállalkozási szerződés 
      megkötésére 

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Dr. Bagó József jegyző 

 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Átadja a szót az előterjesztőnek, jegyző úrnak. 

Dr. Bagó József jegyző 

A hulladéklerakónál monitoring rendszer üzemeltetése nyolc éves kötelezettsége van 
önkormányzatunknak, ebből két év telt el. Ezt a tevékenységet az elmúlt két évben az 
ENVIROMENT Bt. végezte, mivel az akkor bekért ajánlatok közül a legelőnyösebb 
ajánlatot tette. A szerződés 2014. március 15-én lejárt. A társaság a szerződéses 
időszakban mindig készséggel állt a rendelkezésünkre, határidőre elkészítette a 
vizsgálatokat és az összefoglaló jelentéseket, amit határidőre be tudtunk nyújtani a 
KDV-hez. Most ismét kértünk ajánlatokat, és ez alapján javasoljuk az ENVIROMENT 
Bt-t megbízni a jövőbeni környezetvédelmi feladatok végzésére. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Köszöni az előterjesztést. Csak annyival szeretné kiegészíteni az elhangzottakat, hogy 
a megfigyelő kutak működtetésére egyrészt a telep rekultivációja miatt van szükség, 
másrészről minket is megnyugtat, ha látjuk, hogy nem romlanak az eredmények. 
 
Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri a bizottság javaslatának 
ismertetését. 

Juhász Miklós képviselő, a Pénzügyi Bizottság tagja 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az előterjesztést, és egyhangúlag elfogadásra 
javasolja a képviselő-testületnek a határozati javaslatot.  

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Kérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, észrevétele. 
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Mivel nincs hozzászóló, az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot bocsátja 
szavazásra. Kéri, hogy aki elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 6 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
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Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
94/2014.(V.29.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Szécsény, 
külterület 0103/2 hrsz alatti hulladéklerakó telep kármentesítési 
monitoring kötelezésben megjelölt mérnöki feladatok elvégzésére az 
Enviroment Környezetvédelmi, Mérnöki és Szolgáltató Betéti 
Társaság. (székhelye: 3070 Bátonyterenye, Ózdi út 123.) 2014. május 
12-én benyújtott árajánlatát elfogadja, és felhatalmazza a 
polgármestert a vállalkozási szerződés aláírására.  
 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

 
 
 
11. Előterjesztés ingatlan felajánlásokról: 
11.1. Molnár Tamás Damjanich út 60.) ingatlan megvételre történő felajánlása  

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Molnár Tamás a tulajdonában lévő 1371 hrsz-ú 1271 m2 területű ingatlant, 300.000 
forint vételárért, felajánlotta megvásárlásra az önkormányzatnak. Ezen ingatlan mellett 
már szerzett meg területeket önkormányzatunk. Javasoljuk, hogy a művelés 
megkönnyítése érdekében a felajánlott ingatlant a tulajdonos által meghatározott 
értéken vásárolja meg önkormányzatunk. 
Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri a bizottság javaslatának 
ismertetését. 

Juhász Miklós képviselő, a Pénzügyi Bizottság tagja 

A Pénzügyi Bizottság részletesen megtárgyalta az előterjesztést, és egyhangúlag 
elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek a határozati javaslatot.  

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Kérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, észrevétele. 
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Mivel nincs hozzászóló, az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot bocsátja 
szavazásra. Kéri, hogy aki elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
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A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 6 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
95/2014.(V.29.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Molnár Tamás 
(3170 Szécsény, Damjanich út 60.) tulajdonos által felajánlott 
Szécsény belterület 1371 hrsz-ú, 1271 m2 területű ingatlant 300.000 Ft 
vételárért megvásárolja. A tulajdonjog átruházásával kapcsolatos 
költségeket az önkormányzat viseli. 
 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

 
 
 
11.2. Puszta Tiborné (Damjanich út 54.) ingatlan megvételre történő felajánlása  

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

A másik, ingatlan megvételre törtnő felajánlás Puszta Tibornétól érkezett, ő a 
tulajdonában lévő 3181 hrsz-ú 398 m2 területű ingatlant, 200.000 forint vételárért, 
ajánlotta fel megvásárlásra. A felajánlott ingatlanon fúrt kút és 24 db gyümölcsfa is 
található, amely az önkormányzat mezőgazdasági tevékenységét is elősegítheti. 
Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri a bizottság javaslatának 
ismertetését. 

Juhász Miklós képviselő, a Pénzügyi Bizottság tagja 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az előterjesztést, és egyhangúlag elfogadásra 
javasolja a képviselő-testületnek a határozati javaslatot.  

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Kérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, észrevétele. 
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Mivel nincs hozzászóló, az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot bocsátja 
szavazásra. Kéri, hogy aki elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 6 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
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Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
96/2014.(V.29.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Puszta Tiborné 
(3170 Szécsény, Damjanich út 54.) tulajdonos által felajánlott 
Szécsény belterület 1381 hrsz-ú, 398 m2 területű ingatlant 200.000 Ft 
vételárért megvásárolja. A tulajdonjog átruházásával kapcsolatos 
költségeket az önkormányzat viseli. 
 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

 
 
11.3. Csürök Zoltánné (Fő út 19.) ingatlan megvételre történő felajánlása  

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Csürök Zoltánné a Beczúrfalván található házas ingatlanát ajánlatta fel megvételre az 
önkormányzatnak. A tulajdonos a 839 m2-es belterületi vételárát 1.600.000 forintban 
határozat meg. Szeretné tájékoztatni képviselőtársait, hogy a Benczúrfalváért 
Kulturális Hagyományőrző és Faluszépítő Egyesület célja és elkötelezettsége a falu és 
a lakosság érdekében kulturális programok szervezése, hagyományok felkutatása, 
ápolása, helytörténeti adatgyűjtés, "Faluház" létrehozása. Az egyesület ezt az épületet 
is szeretné hasznosítani, ezért javasoljuk az ingatlant vásárolja meg az önkormányzat, 
és az Egyesület részére használatra adjuk át. 
Ezt az előterjesztést is megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság, kéri javaslatuk ismertetését. 

Juhász Miklós képviselő, a Pénzügyi Bizottság tagja 

A Pénzügyi Bizottság egyhangúlag elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek a 
határozati javaslatot.  

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Kérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, észrevétele. 

Dr. Bagó József jegyző 

A Pénzügyi Bizottság ülésén is elmondta, elképzelhető, hogy ez az épület az 
önkormányzat céljainak is megfelel, ki lehet alakítani vendégháznak, és az 
önkormányzat vendégeinek elszállásolása biztosítható benne, egyébként közösségi 
célokat is tud szolgálni.   

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Támogatja az ingatlan megvásárlását, de jó lenne, ha az önkormányzat valamilyen 
konkrét hasznosítási tervet kérne az egyesülettől, és együttműködi megállapodást 
kötne ezekre az ingatlanokra, mert ez már a harmadik ingatlan Benczúrfalván, amit az 
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egyesület kezelésére, vagy hasznosítására bízunk. Azt kéri, hogy ezt mindenképpen és 
mielőbb valósuljon meg, hogy ők is tudjanak tervezni, de az önkormányzat is lásson 
tisztán. Volt Benczúrfalván már ingatlana az önkormányzatnak, és nem tudni, hogy mi 
van vele, milyen állapotban van, és momentán kié. Kéri a jegyző úrtól, hogy záros 
határidőn belül, egyeztetve az egyesület vezetőségével egy hasznosítási javaslatot és 
egy együttműködési megállapodás tervezetet nyújtson be az egyesület a testület elé.    

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Az természetesen, hogyha az ingatlan az önkormányzat tulajdonában van, akkor azt 
valamilyen megállapodással lehet átadni az egyesületnek, ami szólhat határozott időre 
is, hogy lássuk, hogyan működik a dolog. 
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, az előterjesztésben megfogalmazott 
határozati javaslatot bocsátja szavazásra. Kéri, aki elfogadja, igennel és 
kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 6 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
97/2014.(V.29.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Csürök 
Zoltánné (3170 Szécsény, Fő út 19.) tulajdonos által felajánlott 
Szécsény belterület 2549/1 hrsz-ú, 839 m2 területű ingatlant 1.500.000 
Ft vételárért megvásárolja. A tulajdonjog átruházásával kapcsolatos 
költségeket az önkormányzat viseli. 
 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

 
 
A napirend tárgyalása után távozott az ülésről Varga Béla képviselő. A képviselő-
testület létszáma a továbbiakban: 5 fő.  
 
 
12. Előterjesztés Hornyák Anikó és Hornyák István (Bartók Béla út 31.) ingatlan 

vételi ajánlat kérelméről 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Hornyák Anikó és Hornyák István az általuk bérelt Szécsény, Bartók Béla út 31. szám 
alatti önkormányzati ingatlanra vételi ajánlatot tettek. Vételárként 2.000.000 Ft-ot 
ajánlottak fel, melyet havi 55.000 Ft-os részletekben fizetnének meg, így a teljes 
vételár kifizetésére három év alatt kerülne sor.  
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Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri javaslatuk ismertetését. 

Juhász Miklós képviselő, a Pénzügyi Bizottság tagja 

A Pénzügyi Bizottság egyhangúlag elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek a 
határozati javaslatot.  

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Kérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, észrevétele 
az előterjesztéssel kapcsolatban. 

Dr. Bagó József jegyző 

Már a bizottsági ülésen is elhangzott, hogy ezt az önkormányzat kamatmentes részletre 
nem adhatja. Tájékoztatást ad arról, hogy az ingatlanban még egy család lakik 
hosszabb idő óta bérlőként, akiknek elhelyezéséről gondoskodni kell, amennyiben a 
képviselő-testület az ingatlan értékesítéséről dönt. Ez a család egyébként már régebben 
kérelmet adott be nagyobb lakás biztosítása iránt. Elmondja, hogy Hugyag Község 
Önkormányzata még mindig nem tudta rendezni összes tartozását önkormányzatunk 
felé, de a tárgyalások során szóba került, hogy a tartozás fejében egy ingatlant is 
átadhatnának, és így meg tudnánk oldani a szóban lévő család elhelyezését is.  
Jelenleg még két bérlő lakik ideiglenesen a Bartók Béla út 31. számú ingatlanban, a 
Rákóczi út 72. szám alatti épület felújításának ideje alatt. A vevők az ingatlan lakottan 
is megvásárolnák.  

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Örül ennek a megoldási javaslatnak, így a sokgyermekes családnak végre megfelelő 
körülmények között lehetne lakhatást biztosítani.  

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Ha a vevőnek a részletfizetés miatt valamilyen költséget rá kell számolni, akkor a Ptk. 
szerinti kamattal javasolja növelni az összeget, így a jogszabályoknak megfelelően kap 
részletfizetési kedvezményt a vevő. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Javasolja, azért, hogy haladjon a dolog, arról is hozzon most döntés a képviselő-
testület, hogy Hugyag önkormányzata egy ingatlan átadásával rendezze a még fennálló 
tartozását, és így az ingatlanból kiköltözni kényszerülő család elhelyezése is biztosított 
legyen. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Egyetért a javaslattal, de először a vételi ajánlat elfogadásáról, az ingatlan 
értékesítéséről döntsön a testület: Ismerteti az erre vonatkozó határozati javaslatot a 
következők szerint:  
„Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Hornyák Anikó és Hornyák 
István (3170 Szécsény, Bartók Béla út 31. szám alatti lakosok) által a 3170 Szécsény, 
Bartók Béla út 31. szám alatti, 596 hrsz-ú, 1275 m2 területű belterületi ingatlanért 
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felajánlott 2.000.000 Ft vételárat elfogadja, részükre az ingatlant értékesíti. A vételár 
megfizetésére a képviselő-testület a jogszabályoknak megfelelően részletfizetési 
kedvezmény ad, a havi törlesztő részletet 55.000 Ft-ban állapítja meg. A tulajdonjog 
átruházásával kapcsolatos költségeket a vevőknek kell viselni. A képviselő-testület 
felhatalmazza a polgármestert az adásvételi szerződés aláírására. Határidő: azonnal, 
illetve értelemszerűen, felelős: polgármester” 
Kéri, hogy aki a javaslatot elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 5 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta:  
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
98/2014.(V.29.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Hornyák Anikó 
és Hornyák István (3170 Szécsény, Bartók Béla út 31. szám alatti 
lakosok) által a 3170 Szécsény, Bartók Béla út 31. szám alatti, 596 
hrsz-ú, 1275 m2 területű belterületi ingatlanért felajánlott 2.000.000 Ft 
vételárat elfogadja, részükre az ingatlant értékesíti.  
A vételár megfizetésére a képviselő-testület a jogszabályoknak 
megfelelően részletfizetési kedvezmény ad, a havi törlesztő részletet 
55.000 Ft-ban állapítja meg.  
A tulajdonjog átruházásával kapcsolatos költségeket a vevőknek kell 
viselni. 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az adásvételi 
szerződés aláírására. 
 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Ismerteti a hugyagi önkormányzat tartozásmegfizetésével kapcsolatban tett javaslatot a 
következők szerint: 
„Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert, 
hogy tárgyalást folytasson Hugyag polgármesterével az ügyben, hogy Hugyag Község 
Önkormányzata tartozásának megfizetésére egy ingatlan átadásával is lehetőséget 
biztosít Szécsény Város Önkormányzata. Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen, 
felelős: polgármester” 
Kéri, hogy aki a javaslatot elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 5 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta:  
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Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
99/2014.(V.29.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza a 
polgármestert, hogy tárgyalást folytasson Hugyag polgármesterével az 
ügyben, hogy Hugyag Község Önkormányzata tartozásának pénzügyi 
rendezésére egy házas ingatlan, vagy egy mezőgazdasági művelésre 
alkalmas terület átadásával is lehetőséget biztosít Szécsény Város 
Önkormányzata. 
 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

 
 
 
13. Egyebek 
13.1. Előterjesztés a Szerva Asztalitenisz Egyesülettel együttműködési keret-

megállapodás megkötésére 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

A SZERVA Asztalitenisz non-profit közhasznú sportegyesület 2007-ben alakult és 
2013-ra már Extra Ligás csapattal rendelkezett. Az egyesület célja a tagjai részére a 
rendszeres testedzés, sportolás biztosítása, sport versenyeken való részvétel, utánpótlás 
nevelés, társadalmi öntevékenység és közösségi élet kibontakoztatása, szakmai és 
edzői háttér biztosítása. Folyamatosan végzi az utánpótlás munkát, több csapattal vesz 
részt a bajnokságokon, ifjú és serdülő korosztálya sorra jól szerepel az országos és 
régiós versenyeken, országos ranglistán is nyilvántartják néhányukat. Az egyesület 
együttműködik önkormányzatunkkal, rendezvényeken, ilyen volt a sportmajális is, 
segíti az önkormányzat munkáját. Az egyesület cél szerinti közhasznú tevékenységét a 
sportról szóló 2004. évi I. törvén 49 § c) és e) pontja, Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 13. § (1) bekezdés 4. és 15. 
pontja alapján végzi. A közhasznúsági jogszabályok miatt, ez utóbbi feladat 
ellátásának megerősítése érdekében kérik a tisztelt Képviselő-testületet, hogy a feladat 
ellátásra kössön megállapodást az egyesülettel. A megállapodás tervezete az 
előterjesztéshez csatolásra került, reméli képviselőtársainak sikerült áttanulmányozni.  
Mivel hozzászóló nem jelentkezett, az előterjesztésben megfogalmazott határozati 
javaslatot bocsátja szavazásra. Kéri, aki elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület testület a javaslatot elfogadva, 5 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
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Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
100/2014.(V.29.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Szécsényi 
SZERVA ASE Asztalitenisz nonprofit Sportegyesülettel - céljainak 
megvalósítása érdekében - együttműködési megállapodást köt. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a határozat 
mellékletét képező együttműködési megállapodás aláírására. 
 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

Határozat melléklete a jegyzőkönyv 2.sz. melléklete 
 
 
13.2. Szécsény Város  Önkormányzata építőanyag és csarnok beszerzése és 

szállítása tárgyú Kbt. 122/A §-a szerinti  közbeszerzési eljárás 
megindításáról 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Kistérségi START-munka program „Téli és egyéb értékteremtő közfoglalkoztatási 
programelem” keretében megkötött hatósági szerződés alapján, a program határidőre 
történő végrehajtása érdekében javasoljuk, hogy a megvalósításhoz szükséges csarnok 
és építőanyagok beszerzése érdekében a  Kbt. 122/A § -a szerinti szabályokat 
alkalmazva induljon el a közbeszerzési eljárás. Az építőanyagok, a cement, sóder a 
Haynald Lajos utcai és Hársfa úti önkormányzati lakások felújításához is szükséges. 
Három cégnek szeretnénk megküldeni az ajánlattételi felhívást, akik a komplex 
csomag teljesítésére képesek. A cégeket a határozati javaslat tartalmazza. 
Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri a bizottság javaslatának 
ismertetését.  

Juhász Miklós képviselő, a Pénzügyi Bizottság tagja 

A Pénzügyi Bizottság egyhangúlag javasolta a képviselő-testületnek az előterjesztés 
elfogadását.  

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. A sorrendben előbbre vett, képviselői kérdések 
napirend keretében Varga Béla képviselő úr megkérdezte, hogy nem lehetett volna-e 
felkérni ajánlattételre a szécsényi önkormányzat cégét is. Jegyző úr válaszában 
elmondta, hogy az önkormányzat cége nem felel meg az előírásoknak, hogy 
ajánlattételi felhívást lehessen küldeni számára. 
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Mivel most nem jelentkezett hozzászóló, az előterjesztésben megfogalmazott 
határozati javaslatot bocsátja szavazásra. Kéri, aki elfogadja, igennel és 
kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 5 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
101/2014.(V.29.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta 
a Kistérségi STARTMUNKA mintaprogram „Téli és egyéb 
értékteremtő közfoglalkoztatási programelem” pályázat keretében 
megvalósuló a NO-06M/01/6566-4/2014. számú hatósági szerződés 
szerinti Szécsény Város Önkormányzata építőanyag és csarnok 
beszerzése és szállítása, szerelése tárgyú Kbt. 122/A §-a alapján 
hirdetmény nélküli  közbeszerzési eljárás megindításáról szóló 
előterjesztést.  
 

A Képviselő-testület a közbeszerzésekről szóló 2011. évi CVIII. 
törvény 122/A. § szerinti, hirdetmény nélküli közbeszerzési eljárást 
indít.  
A képviselő-testület megbízza a polgármestert, hogy az alábbi cégek 
részére küldje meg az ajánlattételi felhívást: 
Silver 2009 Kft 3182 Karancslapujtő, Orgona út 10. 
TVG Trade Bt. 3100 Salgótarján, Gorkij Krt 62-64. 
Nógrádker Zrt. 3100 Salgótarján, Rákóczi út 38. 
 

A képviselő-testület megbízza a polgármestert, hogy a közbeszerzési 
eljárás lebonyolítására a Tarjánmix Kft-t (Salgótarján Corvin út 17.) 
bízza meg. 
  
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

Kft. ügyvezetője 
 
 
 
13.3.  Jókai úton folyóka készítésére érkezett árajánlat elfogadása 

(Árajánlat a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Tájékoztatást ad arról, hogy ajánlatot kértünk a Jókai úton a folyóka elkészítésére az 
Út-Garantor Kft-től, mivel jelenleg városunkban végeznek munkát, és úgy véltük, így 
kedvezőbb ajánlatot kaphatunk a cégtől. A Jókai út felújítása elkészült, de félő, hogy a 
széle tönkre fog menni a malomhoz tartó nagy forgalom miatt, ezért van szükség még 
ennek a munkának az elkészíttetésére. Sajnos ezt nem tudtuk a „Szociális célú város 
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rehabilitáció” pályázatba beépíteni, ezért forrást kell rá találni. Az Út-Garantor Kft. 
ajánlata bruttó 701.421 forintról szól, amiért a 75 méter folyókát elkészítik.  
Kéri, hogy a képviselő-testület fogadja el ezt az ajánlatot, hogy a munkát el tudjuk 
végeztetni. Ismerteti az erre vonatkozó határozati javaslatot a következők szerint:  
„Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja az Út-Garantor 
Kft. (1154 Budapest, Szerencs utca 172.) árajánlatát, és megrendeli a Jókai úton 75 
méter folyóka elkészítését az ajánlatban szereplő bruttó 701.421 Ft-os áron. A 
képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a további szükséges intézkedések 
megtételére. Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen, felelős: polgármester” 
Kéri, hogy aki a javaslatot elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 5 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
102/2014.(V.29.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja az 
Út-Garantor Kft. (1154 Budapest, Szerencs utca 172.) árajánlatát, és 
megrendeli a Jókai úton 75 méter folyóka elkészítését az ajánlatban 
szereplő bruttó 701.421 Ft-os áron.  
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a további 
szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

 
 
 
13.4. Polgármester tájékoztatója a civil szervezetek támogatásáról 

Tájékoztató a jegyzőkönyvhöz csatolva. 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

A polgármester úr tájékoztatót készített a civil szervezet számára nyújtott 
támogatásokról, melyet felolvasás útján ismertet a képviselő-testülettel a következők 
szerint: 
„A civil szervezetek támogatására Szécsény Város Önkormányzata 2014. évi 
költségvetéséről szóló 1/2014.(II.05.) számú rendelet 12. § (10) bekezdésben a 
képviselő-testület 3.500.000 Ft összeget fogadott el. Az államháztartáson kívüli 
források átadás-átvételére vonatkozó szabályok alapján a költségvetési rendeletben 
meghatározott keretösszeg terhére a Pénzügyi Bizottság véleményének 
figyelembevételével a polgármester dönt az önkormányzati támogatásokról, s erről a 
képviselő-testületet tájékoztatja. 
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A napokban két újabb támogatási kérelem érkezett. Az „Élő Kövek” Alapítvány 2014. 
május 20-án iktatott levelében a Római Katolikus Plébánia által szervezett hittantábor 
lebonyolításához kér 70.000.- Ft támogatást. A KÉSZ Szécsényi Csoportja szintén 
2014. május 20-án adott be támogatási kérelmet, melyben a szeptemberben 
megrendezendő „Templomok éjszakája” programsorozathoz kérnek 20.000.- Ft-ot. 
A támogatási keretből eddig 3.190.000.- Ft került felhasználásra. Az év végén 
megrendezésre kerülő jótékonysági bálokra, és a decemberig beérkező kérelmekre így 
jelenleg 310.000.- Ft keretösszeggel rendelkezünk. 
A Pénzügyi Bizottság véleményét is figyelembe véve az „Élő Kövek” Alapítvány 
részére 50.000 Ft-ot, a KÉSZ Szécsényi Csoportja részére 20.000 Ft-ot ítéltem meg 
működés támogatásként.  
Kérem a tisztelt Képviselő-testületet tájékoztatóm elfogadására.”  
 
A képviselő-testület a tájékoztatót tudomásul vette.  
 
 
13.5.  Képviselői felvetések, kérdések  
A képviselő-testület a 3. napirendi pont után tárgyalta e napirendet, a jegyzőkönyvben ott 
került lejegyezésre.  
 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

A képviselő-testület valamennyi napirendi pontot megtárgyalta. Megköszöni mindenki 
munkáját, és az ülést bezárja (1930 órakor). 
 
 
 
 
 
 

Stayer László  
polgármester 

Dr. Bagó József 
jegyző 



Jegyzőkönyv 1.sz. melléklete a 93/2014.(V.29.) határozat melléklete  
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Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete annak érdekében, hogy a közpénzek 
felhasználása átláthatóan és a széleskörű nyilvánosság által ellenőrizhető, továbbá a 
beszerzések során a verseny tisztasága biztosított legyen a közbeszerzésekről szóló 2011. évi 
CVIII. törvény hatálya alá nem tartozó beszerzési eljárások lefolytatására az államháztartásról 
szóló 2011. évi CXCV. törvény végrehajtásárára kiadott 368/2011. Korm. rendelet 13. § (2) 
bekezdés b) pontja alapján az alábbi Beszerzési Szabályzatot (továbbiakban: Szabályzat) 
alkotja: 
 

A szabályzatban használt fogalmak 
 
1. A Szabályzat általánosan a közbeszerzésekről szóló 2011. évi CVIII. törvény (a 

továbbiakban: Kbt.) fogalmait használja. 
 

Általános rendelkezések 
 
2. A Beszerzési Szabályzat 
2.1. Célja: 

A nemzeti közbeszerzési értékhatárok alatti, úgynevezett egyszerű beszerzések 
rendjének szabályozása.  

2.2. Hatálya: 
E Szabályzat szerint kell eljárni azokban az egyszerű beszerzési eljárásokban, amelyek 
Szécsény Város Önkormányzata és Szécsényi Közös Önkormányzati Hivatala, valamint 
az önállóan működő költségvetési szervekre, melyek gazdálkodásával kapcsolatos 
feladatait a Szécsényi Közös Önkormányzati Hivatal látja el (továbbiakban: Hivatal), 
mint megrendelő, vagy ajánlatkérő nevében, visszterhes szerződés megkötése céljából 
kerülnek lefolytatásra. A Szabályzat hatálya kiterjed az eljárások tervezésében, 
előkészítésében és lebonyolításában részt vevő személyekre, szervezeti egységekre.  

 
3. Az alkalmazandó alapelvek: 
3.1. A beszerzési eljárásban – ideértve a szerződés megkötését is – az Önkormányzat köteles 

biztosítani a verseny tisztaságát és nyilvánosságát. 
3.2. Az Önkormányzat által lefolytatott beszerzési eljárásokban esélyegyenlőséget és 

egyenlő bánásmódot kell biztosítani az ajánlattevők számára. 
3.3. Az Önkormányzatnak a beszerzés megvalósítása során törekednie kell a 

környezetvédelmi szempontok figyelembevételére. 
 

Ennek érdekében: 
− Amennyiben létezik az adott termék vagy szolgáltatás környezetbarát termék 

minősítéssel rendelkező alternatívája, azt feltétlenül előnyben kell részesíteni. 
− A beszerzésre kerülő termékek minél nagyobb arányban tartalmazzanak 

újrahasznosított anyagokat, illetve minél könnyebben újrahasznosíthatóak legyenek. 
− Az egészségre és a környezetre ártalmas veszélyes anyagokat kerülni kell a 

beszerzési eljárás során. 
− A beszerzési eljárás során törekedni kell a papír-felhasználás minimalizálására. 
− Fokozottan érvényesítendőek a környezetbarát beszerzés követelményei az 

élelmiszerek és élelmiszer alapanyagok, a közétkeztetési szolgáltatás megrendelése, 
egyes használati cikkek (papír, tisztító és takarítószerek), a számítástechnikai és 
egyéb hivatali gépek és berendezések, valamint a hűtéstechnológiai és a jármű 
beszerzések során. 
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4. A beszerzések értékhatárok szerinti csoportosítása: 
 
4.1. „A” csoport: 

A Kbt. alapján megvalósítandó beszerzések, az úgynevezett közbeszerzések: 
 
A1 jelű beszerzések: A közösségi értékhatárokat elérő értékű közbeszerzésekre vonatkozó 

rendelkezések alapján megvalósítandó beszerzések. 
A2 jelű beszerzések: A nemzeti értékhatárokat elérő értékű közbeszerzésekre vonatkozó 

rendelkezések alapján megvalósítandó beszerzések. 
 
Az A1 és A2 jelű beszerzések esetében a Közbeszerzési Szabályzat rendelkezései szerint kell 
eljárni. 
 
4.2. „B” csoport: 

A nemzeti értékhatárok alatti beszerzések, az úgynevezett egyszerű beszerzések: 
B1 jelű beszerzések: 

Minden olyan beszerzés, amely pályázati támogatással valósul meg és a becsült értéke 
az általános forgalmi adó nélkül számított 500.000,- Ft-ot meghaladja, de nem éri el 
a nemzeti értékhatárt.  

B2 jelű beszerzések: 
Olyan árubeszerzésre és szolgáltatás megrendelésére irányuló beszerzés esete, 
amelynek egyedi becsült értéke nem éri el a nemzeti értékhatárt, de eléri, vagy 
meghaladja a általános forgalmi adó nélkül számított 3.000.000,- Ft-ot, illetve olyan 
építési beruházás megrendelésére irányuló beszerzés esete, amelynek egyedi becsült 
értéke nem éri el a nemzeti értékhatárt, de eléri, vagy meghaladja a általános forgalmi 
adó nélkül számított 10.000.000,- Ft-ot. 

B3 jelű beszerzések: 
 Olyan árubeszerzésre és szolgáltatás megrendelésére irányuló beszerzés esete, 

amelynek egyedi becsült értéke nem éri el a általános forgalmi adó nélkül számított 
3.000.000,- Ft-ot, illetve olyan építési beruházás megrendelésére irányuló beszerzés 
esete, amelynek egyedi becsült értéke nem éri el a általános forgalmi adó nélkül 
számított 10.000.000,- Ft-ot. 

B4 jelű beszerzések:  
 Minden olyan beszerzés, amelynek a becsült értéke nem éri el a nemzeti értékhatárt, és a 

beszerzéssel kapcsolatban az alábbi valamelyik feltétel fennáll: 
- a szerződést műszaki-technikai sajátosságok, művészeti szempontok vagy 
kizárólagos jogok védelme miatt kizárólag egy meghatározott szervezet, személy képes 
teljesíteni 
- az ajánlatkérő által előre nem látható okból előállt rendkívüli sürgősség miatt a B2 
eljárás – az eljárási cselekmények lefolytatásához szükséges időtartamot figyelembe 
véve – nem folytatható le 
- a korábban megkötött szerződésben nem szereplő - de előre nem látható 
körülmények miatt - kiegészítő megrendelés szükséges az építési beruházás, 
árubeszerzés, illetőleg a szolgáltatás teljesítéséhez: 
-  feltéve, hogy a kiegészítő megrendelést műszaki vagy gazdasági okok miatt az 
ajánlatkérőt érintő jelentős nehézség nélkül nem lehet elválasztani a korábbi 
szerződéstől, 
-  vagy ha a kiegészítő megrendelés elválasztható, de feltétlenül szükséges az építési 
beruházás, árubeszerzés, illetőleg a szolgáltatás teljesítéséhez; 
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az ilyen kiegészítő megrendelésre irányuló – a korábbi nyertes ajánlattevővel kötött – 
szerződés, illetőleg szerződések becsült összértéke azonban nem haladhatja meg az 
eredeti szerződés értékének a felét. 

B5 jelű beszerzések: 
Minden olyan árubeszerzésre és szolgáltatás megrendelésére irányuló melynek becsült 
értéke az általános forgalmi adó nélkül számított  100.000 Ft összeghatárt nem éri 
el; 

B6 jelű beszerzések: 
Minden olyan árubeszerzésre és szolgáltatás megrendelésére irányuló melynek becsült 
értéke az általános forgalmi adó nélkül számított  100.000 Ft összeghatárt 
meghaladja, de a általános forgalmi adó nélkül számított 500.000 Ft összeghatárt nem 
éri el; 

 
4.3. A becsült értéket a Kbt. 11-17. § alapján kell megállapítani. A beszerzés értékén a 

beszerzés megkezdésekor annak tárgyáért általában kért, illetőleg kínált – általános 
forgalmi adó nélkül számított – legmagasabb összegű teljes ellenszolgáltatást kell érteni 
(továbbiakban: becsült érték). 

 
5. Az Ajánlatkérői jogkör gyakorlása: 

Az Önkormányzat beszerzései esetében az ajánlatkérői jogkör gyakorlója a 
Polgármester, a Hivatal beszerzései esetében Közös Önkormányzati Hivatal Jegyzője 
(továbbiakban: Jegyző) – a polgármester jóváhagyásával – az ajánlatkérői jogkör 
gyakorlója. 

 
Összeférhetetlenség 

 
6.        Összeférhetetlenség: 
 
6.1. A beszerzések előkészítésében, az ajánlatok elbírálásában és a döntéshozatalban részt 
vevő személy, illetőleg szakértő 

- nem lehet ajánlattevő, illetve az ajánlattevőnek, vagy az ajánlattevő képviselőjének 
hozzátartozója, vagy közeli rokona (Ptk.8:1 § (1)1. és 2. pontja); 

- nem állhat az ajánlattevővel munkaviszonyban, vagy egyéb szerződéses 
jogviszonyban; 

- nem lehet az ajánlattevő tulajdonosa vagy résztulajdonosa, az ajánlattevő vezető 
tisztségviselője, vagy felügyelő bizottságának tagja. 

6.2. A beszerzések előkészítésében, az elbírálásban és a döntéshozatalban részt vevő a vele 
szemben fennálló összeférhetetlenségi okot köteles haladéktalanul bejelenteni a 
Jegyzőnek, a Jegyző estében a Polgármesternek, illetve a Polgármester esetében a 
Képviselő-testületnek. 

6.3. Összeférhetetlenségi ügyben vita esetén a Képviselő-testület dönt. 
 

Eljárás típusok 
 

7. Az alkalmazandó eljárás-fajták: 

-  B1 jelű és B2 jelű eljárásnál önkormányzat beszerzési esetén: Polgármester által 
lefolytatott meghívásos eljárás legalább három ajánlattevő meghívásával, a Hivatal 
beszerzései esetén a Jegyző által lefolytatott meghívásos eljárásnál legalább három 
ajánlattevő meghívásával.  
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-  Pályázati támogatással megvalósuló, nettó 500.000,- Ft-ot meg nem haladó 
önkormányzati beszerzések esetén: Polgármester által lefolytatott meghívásos eljárás 
során legalább három ajánlattevő meghívásával, a Hivatal beszerzései esetén a Jegyző 
által lefolytatott meghívásos eljárásnál legalább három ajánlattevő meghívásával.  

-  B3 jelű és B4 jelű eljárásnál önkormányzati beszerzés esetén: Polgármester által 
legalább egy ajánlattevő meghívásával, a Hivatal beszerzései esetén a Jegyző által 
lefolytatott meghívásos eljárásnál legalább egy ajánlattevő meghívásával. 

-   B5 jelű eljárásnál a beszerzés és szolgáltatásvásárlás írásban, megrendelővel, vagy 
szerződéssel, előzetes árajánlat nélkül történhet. 

-    B6 jelű eljárásnál a beszerzés és szolgáltatásvásárlás esetén mindig három ajánlatot kell 
bekérni és a legkedvezőbb a célnak megfelelő minőségű árút (szolgáltatást) kínáló 
ajánlatot kell elfogadni.  

 
Bírálati szempontok 

 
8. A bírálati szempont elsődlegesen a legalacsonyabb összegű ellenszolgáltatás. Abban az 

esetben alkalmazható további bírálati részszempont, ha a beszerzéssel érintett Hivatal 
szakmai véleménye alapján az ajánlat(ok) megfelelő elbírálásához a beszerzés jellege 
miatt az ellenszolgáltatás mellett további bírálati részszempontok is indokoltak (pl. 
garancia időtartama, teljesítési határidő). 

 
Felelősség, hatáskörök 

 
9. Az egyes eljárások lebonyolítója és az eljárás irányításáért felelős személy: 
9.1 Az adott beszerzés megvalósítását célzó eljárás tervezését, előkészítését és 

lebonyolítását a beszerzéssel érintett Hivatal végzi, az alábbiak szerint: 
9.1.1.  A Hivatal összehangolt munkáját a Jegyző irányítja. Ezen belül a Jegyző: 

- meghatározza az adott beszerzés előkészítésének és lebonyolításának időtartamát; 
- meghatározza az adott beszerzés részekre bontásának, alkalmassági 

követelményeinek, bírálati szempontjának, a lényeges szerződéses feltételek 
előírásának és a dokumentáció tartalmának az irányvonalát; 

- kijelöli a Hivatal munkatársai közül az adott eljárás előkészítését és lebonyolítását 
felelősséggel végző személyt (továbbiakban: felelős ügyintéző), 

- gondoskodik arról, hogy az adott beszerzés a felelős ügyintéző nevére kerüljön 
iktatásra; 

- felterjeszti az iratokat aláírásra; 
9.1.2. Egy adott eljárás előkészítésének és lebonyolításának feladatait a felelős ügyintéző 

végzi. Ezen belül a felelős ügyintéző: 
- gondoskodik az iratok iktatásáról; 
- egyeztet a beszerzéssel érintett szervezeti egységek munkatársaival; 
- összeállítja, illetve elkészíti a beszerzéssel kapcsolatos iratokat; 
- kezdeményezi az iratok aláírását; 
- a B1 és B2 jelű eljárás esetében a Képviselő-testület részére jóváhagyásra elkészíti az 

eljárás megindításához kapcsolódó ajánlattételi felhívást és a hozzá kapcsolódó 
előterjesztést, valamint a beérkezett ajánlatok értékelésére vonatkozó előterjesztést; 

- tervezett távollétét megelőzően a folyó ügyeket átadja a távolléte ideje alatt őt 
helyettesítő ügyintézőnek; 

- adott esetben gondoskodik az iratok közzétételéről; 
- elvégzi az egyes eljárási cselekmények végrehajtásához szükséges szervezési 

feladatokat. 
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10. Az egyes eljárások esetén az ajánlatkérő nevében eljáró személyek és az eljárásokba 
bevont személyek: 

10.1. A Bíráló Bizottság tagjai B1 és B2 jelű beszerzés esetén: 
 Legalább 3 fő, a Hivatal munkatársai közül az adott beszerzés vonatkozásában a bíráló 

bizottsági munkára a Jegyző által kijelölt személy, 
10.2. A B3 és a B4 jelű, valamint a pályázati támogatással megvalósuló, nettó 500.000,- 

Ft-ot meg nem haladó beszerzések esetén Bíráló Bizottságot kijelölni nem kell. Az 
ajánlat(ok) elfogadásáról önkormányzati beszerzés esetén a polgármester, a Hivatali 
beszerzés esetén a jegyző egy személyben dönt. A jegyzőt távolléte esetén az általa 
kijelölt személy helyettesíti. 

10.3. A B6 jelű beszerzések esetén az ajánlatok elfogadásáról önkormányzati beszerzés esetén 
a polgármester, a Hivatali beszerzés esetén a jegyző egy személyben dönt. 

10.4. Az adminisztratív feladatokat ellátó személy a felelős ügyintéző. 
 

Dokumentumok 
 
11. Az egyszerű beszerzési eljárások alap-dokumentumai, és azok összeállítása: 
11.1. Az alap-dokumentumok: 

- Az ajánlattételi felhívás, 
- és – ha a beszerzés összetettsége miatt ajánlati dokumentáció készül – az ajánlati 

dokumentáció. 
11.2. A B1 és B2 jelű beszerzések esetén az ajánlattételi felhívásnak tartalmaznia kell: 

a) a beszerzés pontos leírását; 
b) a beszerzés teljesítése helyének és egyéb körülményeinek meghatározását; 
c) a beszerzés minőségi követelményeinek leírását; 
d) a beszerzés ellenértéke teljesítésének az ajánlatkérő által meghatározott feltételeit; 
e) annak felsorolását, hogy az ajánlatkérő az alkalmasság megállapítására vonatkozóan 

az ajánlatot tevőtől milyen adatokat, és nyilatkozatokat kér (pénzügyi és/vagy 
műszaki, szakmai alkalmassági követelmények); 

f)   annak felsorolását, hogy az ajánlatnak mit kell tartalmaznia, továbbá mikor, hol és 
milyen módon kell az ajánlatot beadni; 

g) annak meghatározását, hogy ajánlatkérő biztosít-e hiánypótlásra lehetőséget. 
Amennyiben igen, akkor meg kell határozni, hogy tejes körű, vagy részleges 
hiánypótlásra van lehetőség. Amennyiben a hiánypótlás nem teljes körű, akkor meg 
kell pontosan határozni, mely elemek nem pótolhatóak hiánypótlás keretén belül, 

h) annak meghatározását, hogy az eljárásban lehet-e tárgyalni, és ha igen, a tárgyalás 
menetét és szabályait, 

i)   az elbírálás szempontjainak leírását, 
j)   az eredményről való tájékoztatás, és a szerződéskötés várható időpontját, 
k) minden egyéb olyan információt, ami a megfelelő ajánlattételhez szükséges. 

11.3. A B3 és B4 jelű, valamint a pályázati támogatással megvalósuló, nettó 500.000,- Ft-
ot meg nem haladó beszerzések esetén az ajánlattételi felhívásnak tartalmaznia kell: 

a) a beszerzés pontos leírását; 
b) a beszerzés teljesítése helyének és egyéb körülményeinek meghatározását; 
c) a beszerzés minőségi követelményeinek leírását; 
d) a beszerzés ellenértéke teljesítésének az ajánlatkérő által meghatározott feltételeit; 
e) annak felsorolását, hogy az ajánlatnak mit kell tartalmaznia, továbbá mikor, hol és 

milyen módon kell az ajánlatot beadni; 
f)   az eredményről való tájékoztatás, és a szerződéskötés várható időpontját, 
g) minden egyéb olyan információt, ami a megfelelő ajánlattételhez szükséges. 



 

Szécsény Város Önkormányzata – Beszerzési Szabályzat 
 

7 

11.4. B1 és B2 jelű beszerzés esetén az ajánlattételi felhívást jóváhagyás előtt önkormányzati 
beszerzésnél a Polgármester, Hivatali beszerzésnél Jegyző ellenőrzi. Az ajánlattételi 
felhívást a Képviselő-testület hagyja jóvá. 

11.5. B3 és B4 jelű beszerzés esetén az ajánlatkérést önkormányzati beszerzésnél a 
Polgármester, a Hivatali beszerzésnél a Jegyző hagyja jóvá. A B4 jelű beszerzés 
alkalmazása esetén a Jegyző feljegyzést készít arról, hogy a 4.2. pontban a B4 jelű 
beszerzés alkalmazhatóságának a feltételei közül melyek indokolják az eljárás 
alkalmazását. A feljegyzést a Pénzügyi és Vagyonkezelő Osztály vezetője véleményezi 
és ellenjegyzi.  

11.6. Pályázati támogatással megvalósuló, nettó 500.000,- Ft-ot meg nem haladó 
beszerzés esetén az ajánlatkérést, illetve az ajánlattételre felkérendő ajánlattevőket 
a polgármester hagyja jóvá. 

11.7. Amennyiben a beszerzések esetén készül ajánlati dokumentáció, annak megfelelő 
példányszámú előállításáról a felelős ügyintéző gondoskodik. 

 
12. Az ajánlattételi felhívásnak a jóváhagyott ajánlattevők részére történő megküldéséről a 

felelős ügyintéző gondoskodik. 
 

Eljárási cselekmények 
 
13. Az eljárás ajánlattételi szakaszában a beszerzés során a Hivatal feladata és felelőssége az 

összes eljárási cselekmény lebonyolítása és adminisztrációja. 
 
14. Az ajánlatok bontásával és a bírálati szakasz cselekményeivel kapcsolatos szabályok B1 

és B2 jelű beszerzés esetében: 
14.1. A beérkezett ajánlatok felbontását az ajánlattételi határidő lejártát követően meg kell 

kezdeni. A bontási eljáráson az ajánlatkérő legalább 3 fővel, illetve az ajánlattevők 
képviselői lehetnek jelen. Az ajánlatok felbontásakor ismertetni kell az ajánlattevők 
nevét, címét (székhelyét, lakóhelyét), valamint azokat a főbb, számszerűsíthető adatokat, 
amelyek a bírálati szempont (részszempontok) alapján értékelésre kerülnek. Az 
ajánlatok felbontásáról jegyzőkönyvet kell készíteni, amelyet az ajánlattevők részére a 
bontást követő 5 napon belül meg kell küldeni. A bontási jegyzőkönyvet a felelős 
ügyintéző készíti el, és a bontási eljáráson az ajánlatkérő képviseletében jelen lévő egyik 
személy jegyzi ellen. 

14.2. A Bíráló Bizottság feladata: 
- az ajánlatok érvényességének ellenőrzése, 
- adott esetben a hiánypótlás kezdeményezése, 
- a javaslatot tartalmazó bírálati jegyzőkönyv összeállítása. 

14.3. Az ajánlatok értékelése: 
A hiánypótlásra való felszólítást a Bíráló Bizottság megállapításai alapján a felelős 
ügyintéző készíti el. 
Az ajánlatok értékeléséről készített jegyzőkönyv összeállításáért a Bizottság Elnöke, 
tartalmáért a Bizottság tagjai, az adminisztrációval kapcsolatos teendők ellátásáért a 
felelős ügyintéző felel. 
A jegyzőkönyvet a Bíráló Bizottság tagjai írják alá. 
Az ajánlatok értékeléséről készített jegyzőkönyvnek tartalmaznia kell: 
- a beszerzés megnevezését, 
- a jegyzőkönyv készítésének helyét, idejét, 
- a résztvevő személyek nevét, 
- az előzmények rövid ismertetését, azaz: 
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� az ajánlattételre felkértek számát, 
� a benyújtott ajánlatok számát. 

- az ajánlatok értékelését érvényesség szempontjából, 
- a hiánypótlás teljesítését, 
- az ajánlatok összehasonlítását az értékelési szempontok szerint, 
- az eljárás eredményességének megállapítását a rendelkezésre álló anyagi fedezetet 
figyelembe véve, 
- az egyéb lényeges körülményeket, tényeket, amelyek a bíráló bizottság szerint 
szükségesek a döntés meghozatalához, 
- a bírálati munkát végző bizottsági tagok aláírását, 
- a javaslatot a Képviselő-testületnek a döntésre. 

14.4. Az ajánlattevőket az eredményről értesítő levelet a Képviselő-testület döntését követően 
a felelős ügyintéző készíti el és küldi el. 

 
15. A bírálati szakasz cselekményeivel kapcsolatos szabályok B3 és B4 jelű, valamint a 

pályázati támogatással megvalósuló, nettó 500.000,- Ft-ot meg nem haladó 
beszerzés esetében: 

15.1. B3 és B4 jelű beszerzés esetén értékelő jegyzőkönyv felvétele nem szükséges. A 
beérkezett ajánlatot a felelős ügyintéző záradékkal látja el. A záradékban megállapítja, 
hogy az ajánlat az ajánlatkérésnek megfelel és érvényes. Ezt követően javaslatot tesz a 
Polgármester, Hivatal beszerzései esetén a Jegyző felé a nyertes ajánlattevőről, illetve a 
szerződéskötés lehetőségéről. Az aláírásra kerülő szerződés példányait a Polgármester és 
a Jegyző írja alá. 

15.2. Az eredményről – az önkormányzati beszerzés esetén a Polgármester, a Hivatal 
beszerzései esetén a Jegyző által aláírt - az ajánlattevőket értesítő levelet a felelős 
ügyintéző készíti el, és küldi el. 

 
Szerződéskötés 

 
16. A szerződéskötéssel kapcsolatos szabályok: 
16.1. A Felelős Ügyintéző feladata: 

- a szerződés aláírásra való előkészítése, 
- a kötelezettségvállalás felvezettetéséről, a szerződés ellenjegyzéséről és aláírásáról való 

gondoskodás, 
- az adminisztrációs feladatok ellátása, az aláírt szerződés dokumentált átadása a 

Pénzügyi és Vagyonkezelői Osztálynak, illetve végrehajtásra a vállalkozónak. 
 

17. Közzétételi kötelezettség: 
17.1. Az önkormányzat a jelen Szabályzat keretében lefolytatott beszerzései esetén a nettó 5 

millió forintot elérő vagy meghaladó ellenértékű szerződések adatait az 
államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény (Áht.) által meghatározott kötelező 
adattartalommal és időpontban köteles az Önkormányzat honlapján megjelentetni. A 
feladat végrehajtásáról a Pénzügyi és Vagyonkezelő Osztály vezetője gondoskodik. 

17.2. Az önkormányzat a 17.1. pontban szereplő törvényi kötelezettségén túlmenően a nettó 5 
millió forintot el nem érő, de a nettó 1 millió Ft-ot meghaladó szerződéseket is 
közzéteszi az Önkormányzat honlapján. 
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18. A beszerzés megrendeléssel történő megvalósításának lehetősége: 
A B3 jelű beszerzés esetén, ha a beszerzés ellenértéke nem haladja meg a nettó 
200.000,- Ft-ot, valamint a B5 jelű beszerzés megrendeléssel is megvalósítható 
szerződés helyett. 

 
Jelen Szabályzatot Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 93/2014.(V.29.) 
számú határozatával jóváhagyta. 
 
 
Szécsény, 2014. május 29. 
 
 
 
                      

Stayer László s.k. 
polgármester 

Dr. Bagó József s.k. 
jegyző 

 



Jegyzőkönyv 2.sz. melléklete a 100/2014.(V.29.) határozat melléklete  
 

EGYÜTTM ŰKÖDÉSI KERET-MEGÁLLAPODÁS 
 

mely létrejött a Szécsény Város Önkormányzat (képviseli: Stayer László polgármester, 
3170 Szécsény, Rákóczi út 84., továbbiakban: Önkormányzat), valamint a SZERVA 
Asztalitenisz Sportegyesület (képviseli: dr. Harik Ferenc elnök, 3170 Szécsény, Ifjúság út 
3., továbbiakban: SZERVA ASE) között. 
 

A felek megállapodnak abban, hogy a kölcsönös előnyöket és saját lehetőségeiket figyelembe 
véve együtt kívánnak működni az önkormányzati testnevelési és sportfeladatok, valamint az 
egyesület célkitűzéseinek együttes megvalósítása érdekében. 
 

Jelen megállapodás keretjellegű, mely rögzíti az együttműködés főbb tartalmi elemeit és 
területeit.  

AZ EGYÜTTMŰKÖDÉS ELŐSEGÍTSE  
 

• A város önkormányzatának sportpolitikai célkitűzéseinek megvalósítását 
• A SZERVA ASE további sikeres működését, az eredményesség fokozását különös 

tekintettel az utánpótlás-nevelésre.  
• Az óvodai, iskolai testnevelés és diáksport feladatainak végrehajtását és színvonalának 

fejlesztését.  
• A város lakosságának, a városban dolgozó egyének egészséges életmód kialakítását, 

rendszeres sportolási feltételeinek megteremtését.  
  

AZ EGYÜTTMŰKÖDÉS FŐBB TERÜLETEI 
 

1. A sportlétesítmények használata 
 Szerva ASE 
• Az önkormányzat által szervezett diák- és szabadidősport rendezvényekre kedvezményes 

bérleti díj ellenében biztosítja az igényelt sportlétesítményeket. 
• Előre megállapított időpontokban lehetőséget biztosít a Polgármesteri Hivatal dolgozói és 

az önkormányzati képviselők részére testedzésre .  
Önkormányzat 
• Az egyesület igényei alapján kedvezményes díjazás ellenében biztosítja azon iskolai 

tornatermek használatát, mely intézményekkel az egyesület megállapodást kötött. 
 
2. Az utánpótlás-nevelés területén 
Szerva A SE 
• Kérésre működteti a város meghatározott alapfokú oktatási intézményeiben a 

sportosztályait. A sportosztályok működtetéséhez - az érintett intézményekkel megkötött 
megállapodások alapján - szakmai támogatást nyújt. 

• Fogadja és foglalkoztatja a tehetséges városi tanulókat, részükre megfelelő edzési, 
felkészülési, fejlődési lehetőséget biztosít.  

• A sportoló gyermekek számára önköltséges nyári sporttáborokat szervez, melyre 
jelentkezésnél elsőbbséget élveznek a szécsényi fiatalok és a csoportos helyi intézményi 
igények. 

• Egyeztetés után részt vállal az iskolai sportkörökben, diáksport egyesületekben sportoló 
fiatalok felkészítésében, és az iskolai testnevelésben dolgozó szakemberek szakmai 
tudásszintjének fejlesztésében. 

• Felkérésre a klub szakemberei tanórai feladatmegoldást segítő bemutató foglalkozást 
tartanak asztalitenisz sportágban. 
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Önkormányzat 
• A mindenkori anyagi lehetőségek figyelembevételével a civilkeretből pályázat benyújtása 

esetén évente támogatja az utánpótlás-nevelést. 
• Koordinálja a nevelési-oktatási intézmények, a diáksport szervezetek és a Szerva ASE 

kapcsolatrendszerének továbbfejlesztését.  
• Az iskolai és városi diákolimpia versenyeken lehetőséget biztosít a Szerva ASE 

szakemberei számára a tehetségek kiválasztására. Ösztönzi az oktatási intézmények 
vezetőit, testnevelő tanárait a tehetséges gyermekek Szerva ASE szakosztályaiba történő 
irányításra. 

EGYÉB TERÜLETEK 
 

Szerva ASE 
• Kapcsolódik és részt vállal az önkormányzat által szervezett kiemelt sportrendezvények 

lebonyolításában. 
• Az önkormányzat által szervezett városi szintű komplex vagy sportrendezvényekre - igény 

szerint - sportbemutatókat, élsportolókat, szakembereket biztosít. 
• Az egyesület egyes versenyeire, meghatározott bajnoki mérkőzéseire díjmentes belépést 

biztosít a városi tanulók és a kísérő pedagógusok, s a város lakói részére.  
Önkormányzat 
• Figyelemmel kíséri és elismeri a Szerva ASE sportolóinak elért 

kiemelkedő eredményeit és azt az önkormányzat folyóiratában közzéteszi. 
• A város polgármestere a Szerva ASE egyes kiemelkedő jelentőségű hazai versenyeit 

személyes jelenlétével megtiszteli.  
 

KÖZÖS FELADATOK 
 

• Segítséget nyújtanak egymás külföldi kapcsolatainak kialakításában, ápolásában, a 
cserekapcsolatok realizálásában. 

• Mindkét fél a saját kapcsolatrendszerén keresztül segíti a másik fél tevékenységét. 
 

AZ EGYÜTTMŰKÖDÉS GARANCIÁLIS ELEMEI 
 

Az együttműködő felek a kölcsönös tájékoztatás gyakorlati megvalósítása céljából 
szükségesnek tartják a folyamatos kapcsolattartást. 
Az együttműködési megállapodás az aláírás napján lép életbe. 
 

A megállapodás tartalmi elemei bármelyik fél kérésére megváltoztathatók akkor, ha abban 
mindkét fél egyetért. A megállapodás naptári év vagy tanév végén szüntethető meg bármelyik 
fél kezdeményezésére, a megállapodásban vagy éves kiegészítésben foglaltak egyik fél által 
történő egyértelmű megszegése esetén. 
 

A megállapodó felek arra törekszenek, hogy az esetleges felmerülő vitás kérdéseket egymás 
között tárgyalásos úton rendezzék. 
 
Jelen megállapodásban nem szabályozott kérdésekben a Ptk-ban foglaltak az irányadók. 
 
Szécsény, 2014. május 29. 
 
 
 

Stayer László  
polgármester 

Dr. Harik Ferenc  
egyesület elnöke 

 

 


